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رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس :
نگاه سیاسی به طرح سؤال از شهردار 

فرار از پاسخگویی به مردم است

الزام ورود شهروندان 
به مجتمع های تجاری با ماسک

انبارهای پرُ، سیلوهای خالی

افزایش غیرمتعارف قیمت شن و ماسه 
در هرمزگان

مبلغ بیمه بیکاری کرونا چقدر است؟
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رسیدگی به محرومان
 آرمان امام)ره( 

احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در مجلس : 

نفتکش های ایرانی 
 در تحریمی  ترین شرایط 

به حیاط خلوت آمریکا رسیده اند

استاندار هرمزگان خبر داد 

تکمیل پروژه کریدور ساحلی 
جنوب کشور تا پایان سال جاری 

طرح : آصفه جهانی

  سه ماه تاخیر در بهره برداری از میدان جدید میوه وتره بار بندرعباس 
داریم و با توجه به شرایط بحران کرونا در استان و احتمال شیوع بیماری در 
میدان فعلی، هیچ عذری برای بهره برداری از میدان جدید پذیرفته نیست و تا 
شنبه24خرداد آینده بایستی انتقال کامل غرفه های میدان فعلی به میدان جدید 

بطور کامل انجام شود .
  این هفته وهفته آینده غرفه داران میدان فعلی میوه وتره بار بندرعباس 
فرصت دارند غرفه های شان را در میدان جدید تحویل بگیرند و تجهیزکنند و 

توافقات لازم را با شهرداری داشته باشند.

فرماندار بندرعباس خبرداد

24خرداد، آغازعرضه میوه وتره بار 
در میدان جدید

غرفه داران تا هفته آینده نسبت به تحویل وتجهیز غرفه ها وتوافق باشهرداری فرصت دارند

صفحه 8 را بخوانید

خبر اختصاصی // مدیــرکل امور مالیاتی هرمزگان 
گفت: صاحبان مشــاغل )اشخاص حقیقی( تا پایان 
مردادماه فرصــت دارند، اظهارنامه مالیاتی عملکرد 
سال 1398 خود را به صورت الکترونیکی به سازمان 

تسلیم نمایند.
  به گــزارش خبرنگار دریا ؛ شــاکررضا مریدی افزود: 
صاحبان مشاغل )اشخاص حقیقی( که مطابق قانون می باید 
تا 31 خرداد ماه هر سال نسبت به تسلیم اظهارنامه مالیاتی 
خود اقدام نمایند، امســال با توجه به شرایط خاص ناشی 
از شــیوع ویروس کرونا و تاثیری که این معضل بر کسب 
و کار و مشاغل کشور داشته است، براساس مصوبه ستاد 
ملی مبارزه با کرونا و شــورای هماهنگی اقتصادی سران 
قــوا، تا 31 مردادماه فرصت دارند اظهارنامه مالیاتی خود 
را به صورت الکترونیکی به ســازمان امور مالیاتی کشور 
ارسال و مالیات خود را نیز به صورت الکترونیکی پرداخت 
نمایند.مریدی اظهار داشت : ضروری است مودیان از هر 
گونه مراجعه غیرضرور به ادارات مالیاتی اجتناب نمایند.

مدیرکل امورمالیاتي هرمزگان شرط معافیت مالیاتی خیرین 
و موسسه های خیریه را اعلام کرد.مریدی افزود: براساس 
حکم بند1 تبصره 17 ماده واحده قانون بودجه سال99 کل 
کشور، آن بخش از هزینه های موسسات خیریه خصوصی 
که به اشــخاص پرداخت می شود، صرفا درصورت ثبت 
در سامانه وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی )به تفکیک 
کدملی فرد دریافــت کننده حمایــت(  از معافیت های 
مالیاتی برخوردار خواهد شــد.مریدی افزود: در راستای 
تکریم ارباب رجوع، حفظ حقــوق مودیان و جلوگیری 

از بروز مشــکلات احتمالی آتی برای موسسات مذکور، 
علاوه برابــلاغ موضوع به نظار موضوع بند ط ماده 139 
 قانون مالیات های مســتقیم، از طریق مکاتبات اداری و 
رسانه ها به موسسات خیریه اطلاع رسانی می شود. مدیرکل 
امور مالیاتی هرمزگان گفت: شــورای عالی اقتصادی با 
تصویب ستاد ملی مدیریت کرونا، موعدهای مقرر درقانون 
مالیات های مستقیم و قانون مالیات برارزش افزوده نسبت 
به تسلیم اظهارنامه های مالیاتی و رسیدگی های مالیاتی 
به مدت دو ماه و حداکثر تا پایان شهریورماه 1399 تمدید 
شد. مریدی با اشــاره به مصوبات هفدهمین جلسه ستاد 
ملی مدیریت کرونا که به تایید ریاســت محترم جمهوری 
رسیده و برای اجرا ابلاغ شده است، گفت: طبق این مصوبه 
موعدهای مقرر در قانون مالیات های مســتقیم و مالیات 
برارزش افزوده نسبت به تسلیم اظهارنامه های مالیاتی و 
رســیدگی های مالیاتی که مهلت انقضای آن از99/2/1 
لغایت99/4/31 بوده اســت، به مدت دو ماه و حداکثر تا 
پایان شهریورماه سال 1399 تمدید می شود و کلیه احکام 
قانون مرتبط، بر این تمدید مترتب می باشد.مریدی افزود: 
به این ترتیب برای تسلیم اظهارنامه عملکرد موضوع ماده 
100 قانون مالیاتهای مستقیم، اشخاص حقیقی یا صاحبان 
مشــاغل تا 31 مرداد ماه سال جاری و اشخاص حقوقی 
و صاحبان املاک اجاری جهت تسلیم اظهارنامه مالیاتی 
موضوع ماده 110 قانون مالیاتهای مستقیم تا 31 شهریور 
سال 99 مهلت خواهند داشت.مریدی با بیان این که طبق 
مصوبه ستاد ملی مدیریت کرونا، مهلت تسلیم اظهارنامه 
مالیات بر ارزش افزوده نیز تمدید شد، اظهارداشت: باتوجه 

به اینکه موعد ارائه اظهارنامه مالیات برارزش افزوده دوره 
بهار 1399 تا 15 تیرماه است، این دسته از مودیان محترم 
نیز تا 15 شهریورماه 1399 مهلت دارند اظهارنامه مالیات 
بر ارزش افزوده این دوره خود را تسلیم نمایند.وی تصریح 
کرد: رسیدگی اظهارنامه های مالیاتی مربوط به عملکرد 
ســال 1397 و 1398 نیز به مدت دو ماه تمدید خواهد 
شد.مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان خاطرنشان کرد: مهلت 
تعیین شــده در قوانین و مقررات ناظر بر تشکیل مجمع 
عمومی شرکت های سهامی عام که تا پایان تیرماه 1399 
باید مجامع خود را برگزار نمایند نیز به مدت 2 ماه تمدید 
می شود.وی با بیان اینکه سقف مهلت تا 31 شهریور ماه 
می باشــد، لذا مهلت های مقرر برای آن گروه ازمودیان 
مالیاتی که مهلت تسلیم اظهارنامه مالیاتی آنها99/6/31 
باشــد، با عنایت به اینکه سقف مهلت تا پایان شهریورماه 
ســال جاری می باشــد از مهلت تمدید مقرر این مصوبه 

برخوردار نخواهد بود.

مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان:

صاحبان مشاغل تا پایان مرداد برای تسلیم اظهارنامه فرصت دارند

گروه خبر// نماینده مردم بندرعباس در مجلس شورای 
اســامی با انتقاد از غیبت برخی اعضای شورای شهر 
بندرعباس در جلســات رسمی، گفت: باندبازی، رانت و 
منافع شــخصی نباید در تصمیم گیری و پیگیری هیچ 
مســئول یا نماینده یا عضو شــورایی دخیل باشد و با 
قاطعیت می گویم که یک لحظه هم از منافع مردم کوتاه 

نمی آیم. 
   احمد مرادی، در خصوص عدم به حدنصاب رســیدن دو 
جلسه متوالی اخیر شورای اسلامی شهر بندرعباس، افزود: ابتدا 

باید از حضور شهردار بندرعباس در جلسه شورای اسلامی شهر 
بندرعباس جهت پاسخگویی به سؤالات دو تن از اعضای شورا 
تقدیر کنم که نشــان دهنده تلاش مسئولان برای شفاف سازی 
است.وی با بیان اینکه کمترین انتظار مردم از اعضای شورای 
شهر که با رأی آن ها وارد این کارزار شده اند حضور منظم در 
جلسات و پیگیری دغدغه های آنان است، تصریح کرد: طرح 
ســؤال از شهردار با هر انگیزه ای که باشد حق قانونی اعضای 
شورا بوده و هست و شهردار در چارچوب قانون نیز به سؤالات 
پاسخ می دهد و در این وسط نباید هیچ واهمه ای باشد.مرادی با 
اشاره به اینکه مردم بندرعباس به شورایی نیاز دارند با انگیزه، 
مطالبه گر و پیگیر دغدغه ها که مشکلات را کاهش دهند، اضافه 
کرد: تمامی عملکرد اعضای شورای اسلامی شهر بندرعباس 
زیر ذره بین مردم قرار دارد و باید پاسخگوی مسئولیتی باشند 
که مردم بر دوش آن ها قرار داده اند.وی با بیان اینکه نمایندگان 
مجلس به عنوان اعضای هیئت نظارت بر انتخابات شوراها نیز 
این عملکردها را ثبت و ضبط می کنند و به طور حتم اینگونه 
رفتارها مدنظر قرار می گیرد، خاطرنشان کرد: باندبازی، رانت 
و منافع شخصی نباید در تصمیم گیری و پیگیری هیچ مسئول 
یا نماینده یا عضو شورایی دخیل باشد و با قاطعیت می گویم 

که یک لحظه هم از منافع مردم کوتاه نمی آیم.این نماینده مجلس 
با اشاره به اینکه همه باید حواسمان جمع باشد و از چارچوب 
قانونی تخطی نکنیم، عنوان کرد: 11 عضو شورا باید بر شهر 
بندرعباس نگاه نظارتی داشته باشند و در مقابل حق وحقوق 
مردم پاسخگو باشند؛ زمان جلسه شورای شهر بندرعباس حق 
قانونی شهروندان است و تحت هر شرایطی اعضا باید از حضور 
در آن تمکین کنند.مرادی اضافه کرد: شهر بندرعباس متعلق به 
شهردار و اعضای شورا و هیچ مسئولی نیست بلکه متعلق به 
مردم اســت پس باید خدمت و حضورمان را پررنگ تر کنیم.
وی با اشاره به اینکه اعضای شورا سؤالی از شهردار مطرح کرده 
و وی پاســخ می دهد و در همین سؤال و جواب ها مشکلات 
برطرف می شــود، اظهار کرد: حال که خود شهردار حاضر و 
می خواهد پاسخ بدهد، عده ای از اعضای شورای شهر غیبت در 
جلسات را بر حضور ارجحیت می دهند و این جای سؤال دارد 
و به نوعی دهن کجی به مردم اســت.به گزارش ایسنا؛ مرادی 
در پایان گفت: اگر بار دیگر شاهد این چنین رفتارهایی در به 
رسمیت انداختن جلسات شورا باهدف خاصی از سوی اعضا 
باشم، به طور حتم با ذکر دلیل ناچار به معرفی این افراد برای 

روشن شدن اذهان عمومی هستم.

نماینده مردم بندرعباس در مجلس:

غیبت اعضای شورای شهر بندرعباس در جلسات، دهن کجی به مردم است

 یک شرکت پیمانکاری معتبر جهت تکمیل پرسنل امتیاز آور خود به یک مهندس )عمران ، معماری، مکانیک(
 با شرایط زیر نیازمند است. لطفا شرایط را با دقت مطالعه کنید: 

* حداقل مدرک لیسانس * حقوق و مزایا به صورت توافقی * ساکن بندرعباس * در 4 سال اخیر 36 ماه 
بیمه در شرکتهای خصوصی در صورت دارا بودن شرایط فوق ، جهت هماهنگی و ارسال رزومه با شماره 

09176945414 در تماس باشید.
ساعت پاسخ گویی از 8 صبح الی 15 بعد از ظهر

دعوت به همکاری

سالگرد ارتحال ملکوتی امام خمینی )ره( و قیام 15 خرداد تسلیت باد

برادر ارجمند جناب آقای راشد رشیدی 
انتصاب شایسته جنابعالی را به سرپرستی اداره 
کل ثبت احوال استان هرمزگان تبریک عرض 
نموده؛ امید است در مسوولیت محوله موفق و 

پیروز باشید 
امین زارعی- خبرنگار روزنامه دریا



الزام ورود شهروندان 
به مجتمع های تجاری با ماسک

  گروه خبر // رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان 
در ششمین جلسه کمیسیون نظارت بر اصناف شهرستان بندرعباس 
عنوان کرد: شهروندان برای ورود به پاساژها و مجتمع های خرید 
حتما از ماسک اســتفاده نمایند.به گزارش خبرنگار دریا ؛ خلیل 
قاسمی ضمن گرامیداشــت فرا رسیدن رحلت بنیانگذار جمهوری 
اسلامی ایران و قیام 15 خرداد گفت: طبق سنوات گذشته اصناف 
و بازاریان با توجه به شرایط موجود برنامه های فرهنگی را مطابق 
با پروتکل های بهداشــتی اجرا نمایند. وی افزود: با توجه به روند 
صعودی بیماری کوئید 19 کرونا در اســتان و برای حفظ سلامتی 
مردم از شــهروندان خواســت جهت مراجعه به پاساژها حتما از 
ماســک استفاده نمایند. رئیس ســازمان صنعت، معدن و تجارت 
هرمزگان افزود: جهت پیشگیری از این بیماری از ورود شهروندانی 
که بدون ماســک به مراکز خرید و مجتمــع های تجاری مراجعه 
نمایند جلوگیری بعمل می آید که در این راســتا مدیران نظارت و 
 بازرسی مناطق باید بر عملکرد مجتمع ها نظارت نمایند.وی گفت: 
درب ورودی مجتمع های تجاری واحد فروش ماسک راه اندازی 
 شودتا شهروندانی که بدون ماســک مراجعه می نمایند بتوانند به 
قیمت مصوب ماســک دریافت کنند. قاسمی از تعطیلی پاساژها 
و مجتمع ها در ســاعات اوج مصرف انــرژی خبر داد و گفت: به 
درخواســت اتاق اصناف مرکز استان و طرح در جلسه کمیسیون 
نظارت و همچنین ستاد بحران استان  مصوب گردید جهت پیشگری 
 از ویــروس کرونا و همچنیــن صرفه جویی انرژی، پاســاژها و  
مجتمع های تجاری در ســاعات اوج مصرف از ساعت 13 لغایت 
 17 تعطیل و از ســاعت 17 تا 22 می توانند فعالیت خود را آغاز 

نمایند.

فرمانده نیروی دریایی سپاه :
از ساحل نشینان 

در زمینه های مختلف حمایت می کنیم 
  گروه خبر // فرمانده نیروی دریایی ســپاه گفت:اولویت سپاه 
حمایت از ساحل نشینان و برخورد با باند های بزرگ و سازمان یافته 
است. سردار علیرضا تنگسیری فرمانده نیروی دریایی سپاه گفت: به 
دنبال برخورد با کولبرها، قایق های کوچک و خرده ریز ها نیستیم.
تنگسیری افزود: اولویت سپاه در مقابله با قاچاق در خلیج فارس 
برخورد با گروه های بزرگ و سازمان یافته است و بدنبال کولبر ها و 
قایق های کوچک نیستیم.او گفت: این گروه ها با خروج ارز و ورود 
 عمده کالا های مشــابه تولید داخل به تولید و اقتصاد کشور ضربه 
زده اند و باعث تعطیلی کارخانه های داخلی شده اند.فرمانده نیروی 
دریایی سپاه افزود: سپاه به هیچ وجه بدنبال برخورد با قاچاق خرد، 
کولبرها، و قایق های کوچک نیست.سردار تنگسیری گفت: فعالیت های 
نیروی سپاه با تکیه بر استفاده از نیرو های مرزنشین است و بسیج 
دریایی در این راستا تشکیل شده است.او افزود: اکنون 428 ناوگروه 
دریایی در قالب بســیج مردمی در سواحل جنوبی در تامین امنیت 
دریایی مشارکت دارند.فرمانده نیروی دریایی سپاه گفت: همواره از 
مردم ساحل نشین در زمینه های مختلف حمایت می کنیم که برخورد 
با کشتی های صید ترال یکی از نمونه های آن است.سردار تنگسیری 
 افزود: در یکسال گذشــته جلوی فعالیت 47 کشتی صید ترال در 
خلیج فارس گرفته شده است.به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان  
، او گفت: همچنین یگان های نیروی دریایی سپاه در یکسال گذشته 
23 میلیون لیتر گازوئیل قاچاق کشــف و 23 فروند کشتی حامل 

سوخت نیز توقیف کردند.

خبر

خبری

سه شنبه 13 خرداد 1399

10 شوال 1441

سال نوزدهم شماره 3331

     
سرمقاله

   رســیدگی بــه امــورات محرومــان و فقرا وبــه قول 
امروزی ها حاشیه نشین ویا روستاییان دورافتاده و محروم که یکی 
 از آرمان های بنیانگذار انقلاب حضرت امام خمینی )ره( می باشد؛ 
بنظر می رسد توسط بسیاری از مدیران و مسئولان بطور کامل 
به فراموشی سپرده شده است که در استانی مانند هرمزگان که 
قطب اقتصاد کشور است و درصدر استان های درآمدزای کشور 
 قــرار دارد؛ اما همچنان به عنوان اســتان فقیر ومحروم مطرح 
می باشد و هرمزگاني ها از بسیاری از حق وحقوق شان محروم 
هستند؛ توسط بسیاری از دولتی ها در ادوار مختلف به فراموشی 
سپرده شده است. روز گذشــته گزارشی را از زنان سرپرست 
خانواری منتشر کردیم که بدلیل نداشتن فرزند، حتی نهادهای 
حمایتی که با هدف حمایت از همین محرومین راه اندازی شده 
اند، به آنها گفته اند نمی توانیم خانه های فرسوده تان را بازسازی 
 ویا تعمیر کنیم و... که بسیار دردناک است و این موضوع نشان 
 مــی دهد برخی هــا از آرمان های امام ورهبــری کاملا دور 
شده اند و این ارزش ها که شهدا جان شان را بخاطرش دادند، 
بطور کامل توســط برخی ها به فراموشی سپرده شده اند. امام 
راحل)ره( رسیدگی به طبقات محروم را  سعادت دنیا و آخرت 
خوانده و فرموده اند: »به همه در کوشــش برای رفاه طبقات 
محروم وصیت می کنم که خیر دنیا و آخرت شــماها رسیدگی 
به حال محرومان جامعه اســت که در طول تاریخ ستمشاهی و 
خان خانی در رنج و زحمت بوده اندو چه نیکو است که طبقات 
تمکن دار به طور داوطلب برای زاغه و چپرنشینان مسکن و رفاه 
تهیه کنندو مطمئن باشند که خیر دنیا و آخرت در آن است و از 
انصاف به دور است که یکی بی خانمان و یکی دارای آپارتمانها 
باشد.«  امروز به مستضعفان و مستمندان و زاغه نشینان که ولی 
نعمت ما هستند خدمت کنید. پیش خدای تبارک وتعالی کمتر 
خدمتی اســت که به اندازه خدمت به زاغه نشینان فایده داشته 
باشد. همه هم فکر و هم صدا قیام کنید و برای این مستضعفین و 
برای این ملت که به همه ما و به همه شما منت دارد و حق دارد، 
برای آنها خدمت کنید. مهم این است که واقعاً احساس بکنند این 
خدمتگزارها که خدمتگزارند، احساس این معنا را بکنند که این 
توده ها بندگان محروم خدا هستند و ... شما می خواهید به اینها 
خدمت کنید و خدمتگزار آنها هستید. مبادا یک وقتی در ضمن 
اینکه شما خدمت را می کنید، یک درشتی ای باشد که خدمت 
شما را در خودش محو کند. خود را از مردم پابرهنه و مستضعف 
و بی پناهی که تمامی عزت ما رهین منت و خدمت آنان است 
و شهیدان و جانبازان و اسرا و مفقودین نیز از همین قشرند، دور 
نسازید. فکر این ملت، فکر این زاغه نشین ها، فکر این مردمی 
که همه چیزشان را دادند و شما را به مسند نشاندند، فکر آنها را 
بکنید. شب وقتی خلوت می کنید، فکر بکنید که من امروز که کار 
کردم برای خودم کردم یا برای مردم. امروز که صحبت می کنم 

برای خودم صحبت می کنم یا برای مصالح کشور.
    علی زارعی

پشت پرده سیاست 

آمریکا برای ارعاب معترضان به سگ های شرور و سلاح های شوم متوسل شده است  
وزارت امور خارجه تاکید کرد: آمریکا باید صدای مردمش را بشنود و سیاست های 
شکســت خورده اش را تغییر دهد.  وزارت امور خارجه در حساب کاربری خود 
در توئیتر و در واکنش به خشونت های پلیس آمریکا علیه معترضان به نژادپرستی 
پلیس این کشور، نوشت: رژیم آمریکا که به وعده اش برای توقف هدر دادن پول 
در ماجراجویی های خارجی عمل نکرده و اکنون هم غرق در بحران خودساخته 
کووید -19 است.در این توئیت آمده است: حالا برای ارعاب معترضان به ارتش، 
»سگ های شرور و سلاح های شوم« متوسل شده است. آمریکا به جای این کار، 
باید صدای مردمش را بشنود و سیاســت های شکست خورده اش را تغییر دهد.
 گفتنی است، دونالد ترامپ رئیس جمهور آمریکا در توئیتی نوشته بود که به دلیل 
وجود نیروهای امنیتی در کاخ سفید احساس امنیت می کند، چرا که اگر معترضان 
بخواهند وارد کاخ ســفید شوند، سگ های شــرور و سلاح های شوم منتظر آنها 

خواهد بود.
رئیس مجلس در توئیتر به نمایندگان تذکر داد

قالیباف در توئتیتی از رفتار برخی نمایندگان مجلس یازدهم انتقاد کرد. : در جریان 
 جلسه علنی مجلس اکثر نمایندگانی که میکروفونشــان برای بیان تذکر روشن 
می شــد علاوه بر تبریک به هیات رئیسه تشکری هم از قالیباف و نطق پیش از 
دســتور او می کردند و حتی کار به شعرخوانی در مدح رئیس مجلس هم رسید.
محمدباقر قالیباف در توئیتی با هشــتگ مجلس نسبت به این رفتار انتقاد کرد و 
نوشت:   به قول حضرت امام )ره( »مسائلی را نفرمایید که انباشته شود در نفوس ما 
و ما را به عقب برگرداند«. هر ثانیه از فعالیت های مجلس فقط باید در خدمت حل 
مسائل مردم باشد. از همۀ همکاران عزیز برادرانه خواهشمندم از تریبون مجلس 

فقط برای حل مسائل مردم استفاده کنند.
محموله کمکی بخش خصوصی ایران تحویل مقامات افغانستان شد

محموله کمکی بخش خصوصی ایران به کشور دوست و همسایه افغانستان جهت 
مقابله با بیماری کووید-19، طی مراســمی در محل وزارت بهداشت افغانستان 
تحویل مقامات این کشور شد. به گزارش ایسنا، این مراسم با حضور بهادر امینیان 
سفیر ایران در افغانستان، دکتر بشیر نورمل معاون سیاست گذاری و برنامه ریزی 
وزارت بهداشــت و دکتر میر ویس ناب معاون اقتصــادی وزارت امور خارجه 
افغانستان و نمایندگان رسانه های گروهی برگزار شد.محموله مذکور به وزن یازده 
تن شامل اقلام مختلف از جمله:1- سه دستگاه ونتیلاتور)هواساز( بیمارستانی 
و تجهیزات مکمل آن2- 5000 کیت تشــخیصی کرونا3- 130 هزار ماســک 
حفاظتی تخصصی و عمومی4- بیش از  6 تن مواد ضدعفونی کننده، دســتکش 
و ســایر لوازم پزشکی5-  4 تن اقلام بهداشتی؛ اســت.در این مراسم مقامات 
افغانستانی از کمک های جمهوری اسلامی ایران به افغانستان به رغم تحریم های 
ظالمانه بین المللی علیه ایران، قدردانی کردند.ســفیر جمهوری اسلامی ایران نیز 
آمــاری از کمک های بخش های خصوصی و مردمی در طول هفته های اخیر به 
کشور افغانستان و نیز درمان رایگان کلیه بیماران افغان کرونایی مهاجر مقیم ایران، 
ارائه کرد و اطمینان داد که کمک های آموزشی، بهداشتی و درمانی ایران همچنان 

ادامه خواهد یافت.

مانیفست رئیس جدید پارلمان 
محمد باقر قالیباف، رئیس قوه مقننه، در نخســتین نطق پیش از دستور خود، 
نقشه راه پیش روی مجلس در حوزه های مختلف سیاسی، اقتصادی، فرهنگی 
و دیپلماتیک را تشــریح کرد. وی به 17 رویکرد اصلی مجلس یازدهم اشاره 
کرد و سپس چهار کلید را برای تحقق این رویکردها نام برد که عبارت بود از 
شفاف سازی، هوشمندسازی، مردمی سازی و کارآمدسازی. وی همچنین ضمن 
اشــاره به تعامل خود با دولت فعلی و دولت آینده این نکته را یادآور شــد که 
بنــای مچ گیری نداریم اما در پیگیری منافع مردم کوتاه نمی آییم. قالیباف تنها 
راه اســتفاده از فرصت ها و جلوگیری از اثرگذاری و تشدید تهدیدها بر اساس 
نظام فکری رهبر معظّم انقلاب اسلامی را الگوی مدیریت جهادی دانست و برای 
آن هفت اصل بیان کرد؛ اول: باور به مبانی قرآنی و سنت های الهی و استعانت 
مستمر از آن ها که امروز برای ما در ولایت فقیه و مردم سالاری اسلامی متبلور 
است. دوم: مردمی سازی حکمرانی، به ویژه مردمی کردن اقتصاد. سوم: تلاش 
و کوشش مجاهدانه و امیدوارانه. چهارم: توجه ویژه به معنویت  که زمینه ساز 
توجهات ویژه حضرت ولیعصر)عج( و رِزق لایحَتسب می شود.  پنجم: وحدت 
کلمه مردم و همگرایی نخبگان. ششم: توجه و میدان دادن به نسل جوان پرانگیزه 
و توانمندسازی آنان و هفتم: توجه ویژه به عدالت، با اولویت دادن به محرومان 
و مستضعفان و همچنین طبقه متوسط ضعیف شده. قالیباف همچنین به تشریح 
رویکردهای مجلس یازدهم پرداخت که بخش هایی از آن در ادامه آمده است:
* اســتفاده از ظرفیت مجلس در حوزه قانون گذاری و نظارت برای هدایت 
دولت به مســیر مطلوب.* پیگیری حل بیماری های اصلی اقتصاد ملی )رشد 
نقدینگی، بهینه نبودن قیمت های نسبی و تخصصی نبودن تولید،حذف مداخلات 
غیرمنطقی دولت، انحصارات، امضاهای طلایی، پولی سازی، کسری بودجه و 

نظام مالیاتی معیوب(.
* پیگیری حل آسیب های اجتماعی ناشــی از فقر و محرومیت. * سرکشی 
مســتمر به نقاط مختلف کشور و پیگیری مشکلات مردم؛ حل و فصل مسائل 
و مطالبات محلی با محوریت نماینده هر شهر، تشکیل کارگروه های موضوعی 
برای حل مشــکلات ملی.* پیگیری اجرایی شــدن ســند تحول آموزش و 

پرورش.* کمک به اصلاح و تقویت کمّی و کیفی رسانه ملّی.
* اســتفاده از ظرفیت مجلس برای قانونمندسازی فضای مجازی و افزایش 
کیفیت خدمات زیرســاختی و محتوایی در فضای مجازی.* مجلس نماینده 
همه مردم ایران باشد،حتی کسانی که به هر دلیل سیاسی یا نارضایتی از شرایط 
کشور، به آن رای نداده اند. * دفع حداقلی و جذب حداکثری؛ مسامحه نکردن 
با دشمنان داخلی و خارجی و مخالفت جدی با طرد نیروهای انقلاب به دلیل 

اختلاف سلیقه.
* توجه به واقعیتّ ها در راه رســیدن به آرمــان ها، تا آرمان گرایی به توهم 
نینجامد.* تکمیل زنجیره انتقام خون شــهید سلیمانی؛ همکاری با تمام جبهه 
مقاومــت، پر هزینه و بی فایده بودن مذاکره بــا آمریکا و اخراج کامل ارتش 

آمریکا از منطقه.
* تقویت دیپلماسی منطقه ای؛ تقویت رابطه با کشورهای منطقه و قدرت هایی که 

با ایران منافع راهبردی دارند.  

گروه خبر // استاندار هرمزگان گفت: باید تاش کنیم کریدور 
ساحلی جنوب کشور تا پایان سال جاری در استان هرمزگان به 

طور کامل به بهره برداری برسد.
    به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر فریدون همتی در نشست با مدیران 
حوزه راه و شهرسازی استان هرمزگان با تاکید بر برنامه ریزی، نظارت 
و پیگیری تکمیل پروژه های این حوزه در ســال جاری، عنوان کرد: 
کریدور ساحلی جنوب کشور که 800 کیلومتر آن در استان هرمزگان 
قرار دارد یکی از مهمترین طرح ها در حوزه راه در اســتان می باشــد 
کــه قطعاتی از آن در حال بهره برداری اســت. وی ادامه داد: با توجه 

به فعالیت خوب پیمانکاران در این طرح بســیار مهم باید تلاش کنیم 
این کریدور تا پایان ســال جاری در استان هرمزگان به طور کامل به 
بهره برداری برسد. استاندار هرمزگان با اشاره به لزوم برنامه ریزی برای 
سفر وزیر راه و شهرســازی به استان، افزود: در این سفر برای بازدید 
وزیر راه و شهرســازی از بازسازی روستاهای آسیب دیده از سیل در 
شهرستان جاسک، افتتاح پل احداث شــده بر روی رودخانه جگین 
در شهرســتان بشاگرد و همچنین عملیات بازگشایی 180 کیلومتر راه 
روستایی در شهرستان بشاگرد برنامه ریزی شود.همتی با تاکید بر لزوم 
پیگیری جدی تکمیلی واحدهای باقی مانده مســکن مهر و همچنین 

اجرای طرح اقدام ملی ساخت مسکن در استان، تصریح کرد: در 350 
هکتار از اراضی شــمال بندرعباس برای ساخت شهرک مسکونی 10 
هزار واحدی هدف گذاری شــده اســت که اقدامات آن باید با جدیت 
بیشتری صورت گیرد.وی گفت: همچنین در محله اسلام آباد و گلکنی 
بندرعباس نیز هزار و 100 واحد مســکونی در راستای ساماندهی و 
نوســازی بافت فرسوده این محله احداث می شود. استاندار هرمزگان 
از برنامه ریزی برای ساخت شهرک مسکونی در محدوده بندر چارک 
تا بندر آفتاب در شهرستان بندرلنگه خبر داد و بر لزوم پیگیری اجرای 

آن تاکید کرد.

رسیدگی به محرومان؛ آرمان امام)ره( 

  
انعکاس

عصرایران خبرداد: مقامات ایرانی در واکنش به تاخیر طرف اوکراینی در پاسخ به 
پیشنهاد ایران در خصوص جعبه سیاه هواپیمای اوکراینی و همچنین روشن شدن 
گام های بعدی اقدام در این زمینه، تصمیم گرفته اند جعبه سیاه این هواپیما را به 

کشور دیگری )احتمالا فرانسه( ارسال کنند.
 خبرآنلاین نوشت : اولین هیئت رئیســه مجلس یازدهم یک شنبه اداره جلسه 
 را به عهده داشتند اما نکته جالب و کم سابقه این بود که در اولین جلسه سه نفر

 بر صندلی ریاست نشستند. در حالی که ساعت حدود 8:15 محمدباقر قالیباف 
زنگ آغاز جلســه را به صدا درآورد اما دو ساعت بعد امیر حسین قاضی زاده 
هاشمی نایب رئیس اول مجلس اداره جلسه را به عهده گرفت اما او هم تا پایان 

جلسه ماندگار نشد و بعد از گذشت ساعتی ریاست را به علی نیکزاد سپرد.
نامه نیوز نوشــت: امیررضا واعظ آشــتیانی فعال سیاسی اصولگرا درخصوص 
احتمال استیضاح خود رئیس جمهور توســط نمایندگان مجلس یازدهم گفت: 
»من بعید می دانم که مجلس یازدهم به سمت استیضاح رئیس جمهور پیش برود. 
اگر روحانی استیضاح شود، از او قهرمان ساخته می شود و همه ناکارآمدی های 

دولتش تحت الشعاع قرار می گیرد.
تهدید برنویی درمقابل احتمال رد اعتبارنامه!

اعتبارنامه تاجگردون و 2 نماینده دیگر مجلس با احتمال رد شدن مواجه است؛ 
موضوعی که جنجال هایی را به دنبال داشــت. اعتبار نامه سه نماینده به تایید 
شعب بررســی این اعتبار نامه ها نرسید وبه صحن علنی مجلس ارجاع نشد. 
همزمان نمایندگانی که به اعتبارنامه غلامرضا تاجگردون اعتراض کرده بودند، 
اعلام کردند که در فضای مجازی تلویحا با »برنو« تهدید شده اند. دو روز پیش 
بود که چند تن  از نمایندگان طی نامه ای  به اعتبار نامه تاجگردون نماینده ادوار 
مردم گچساران و کاظم دلخوش نماینده صومعه سرا اعتراض کردند. اعتراضی 
که تا حدودی فائق آمد و درحالی که اعتبارنامه بقیه نمایندگان در صحن علنی 
به تصویب رسید، اعتبار نامه این دونفر به همراه حسین محمد صالحی منتخب 
مردم فریدون شهر و چادگان به تصویب نرسد.البته که این اعتراض و به تصویب 
نرسیدن اعتبارنامه،  بدون حواشی نبود و بعضی از نمایندگانی که به اعتبارنامه 
»تاجگردون« اعتراض کرده بودند، مدعی شــدند که از ســوی طرفداران این 
نماینده تهدید شده اند؛ تهدیدی با سلاح گرم! مالک شریعتی نماینده مردم تهران 
که یکی از 9 نماینده معترض به اعتبارنامه نماینده گچساران بود، با بیان این که 
پس از اعتراضش چندین پیام فحش و تهدید دریافت کرده اســت، یکی از آن 
پیام ها را »با برنو پشت تاجگردون ایستاده ایم« اعلام کرد. مجتبی رضا خواه 
دیگر نماینده تهرانی معترض به اعتبار نامه تاجگردون هم نوشت: »جدیدا برای 
بررسی اعتبارنامه، تهدید مسلحانه می کنند«. احمدی نادری دیگر نماینده مردم 
تهران هم از تهدید به قتل گفت و از هشتگ »تاجگردونیسم« استفاده کرد. پس 
از این تهدید »برنویی« طرفداران تاجگردون،  در صفحات مجازی عکسی از 
میتینگ انتخاباتی  این نماینده دست به دست می شد که در آن چند نفر با اسلحه 

برنو کنار او ایستاده اند.

تازه های مطبوعات
 روزنامه اعتماد - در واکنش به آتش ســوزی جنگل های زاگرس عکس هایی از 
جنگل های ســوخته را در صفحه اول خود به کار برد و درباره علت آن نوشت: 
»بدهی سازمان جنگل ها به وزارت دفاع و عدم تامین بودجه از سوی سازمان 
برنامه و بودجه به گسترش آتش سوزی منجر شد«. روزنامه مردم سالاری هم با 
تیتر »رقص آتش بر پیکر بلوط های زاگرس« نوشت: برآورد می شود 80 درصد 

آتش سوزی  مراتع و جنگل های ایران بر اثر عوامل انسانی باشد.
ســازندگی- این روزنامه در واکنش به بیانیه محمدرضا عارف رئیس فراکسیون 
امید در مجلس دهم این تیتر را زد: »فریاد زیر آب« و در توضیح آن نوشت که 

ارائه این گزارش در قالب بیانیه کمی دیر است. 
 روزنامه شــرق-  هم بدون توجه به قســمت های دیگر بیانیه عارف فقط از این 
تیتر اســتفاده کرد: »عارف: نقدها را تصدیق می کنــم« و روزنامه اعتماد هم از 
بیانیه مفصل عارف فقط این تیتر را آورد: »می توانســتیم در حوزه های مختلف 

بهتر عمل کنیم«.
شناسایی پیکر یکی از شهدای خان طومان 

پیکر یکی از شهیدان مدافع حرم به نام شهید جوادالله کرم در عملیات تفحص در 
سوریه شناسایی شد. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی سپاه، سرتیپ دوم پاسدار 
ابوالقاسم شریفی مسئول ایثارگران سپاه از شناسایی و تأیید هویت پیکر شهید 
مدافــع حرم »جواد الله کرم« از فرماندهان جبهه مقاومت در عملیات تفحص و 
انتقال پیکر مطهر این شــهید والامقام به کشور خبر داد.مسئول ایثارگران سپاه 
افزود: با توجه به شــیوع ویروس کرونا و به منظور رعایت دســتورالعمل های 
بهداشتی ستاد مقابله با کرونا فعلا برنامه ای برای آیین های تشییع و خاکسپاری 
شــهید الله کرم نداشته و برگزاری آیین ها و مراســم وی متعاقبا به اطلاع امت 
شهیدپرور خواهد رسید.شهید مدافع حرم جوادالله کرم در جریان حمله نیروهای 

تکفیری به خان طومان در تاریخ 19 اردیبهشت ماه سال 95 به شهادت رسید.
تصمیم جدید ایران درمورد جعبه سیاه هواپیمای اوکراینی

در واکنش به تأخیر طرف اوکراینی، ایران احتمالا جعبه سیاه هواپیمای اوکراینی 
را به فرانســه ارسال می کند. مقامات ایرانی در واکنش به تأاخیر طرف اوکراینی 
در پاسخ به پیشنهاد ایران در خصوص جعبه سیاه هواپیمای اوکراینی و همچنین 
روشــن شدن گامهای بعدی اقدام در این زمینه، تصمیم گرفته اند جعبه سیاه این 

هواپیما را به کشور دیگری ) احتمالاً فرانسه ( ارسال کنند.
2 توئیت تحلیلی درباره نطق قالیباف

* محمد ســعید احدیان در توئیتر خود نوشت: »این نطق را می توان مانیفست 
گفتمانی، رویکردی و مدیریتی قالیباف دانست «. 

* مهدی محمدی تحلیل گر مســائل سیاسی در صفحه توئیتر خود نوشت: » 
محمدباقر قالیباف در مجلس، ترکیبی از خردمندی انقلابی، نگاه راهبردی، تسلط 
کارشناســی و رویکرد سیستمی به وضع جهان، مسائل کشور و مشکلات مردم 

بود. پیشنهاد می کنم متن آن را بخوانید«.

گــروه خبر // منتخب مردم بندرعباس، قشــم، 
ابوموسی، حاجی  آباد و خمیر در مجلس گفت: اعزام 
نفتکش های ایرانی حامل فرآورده های نفتی سیلی 

محکمی به واشنگتن به شمار می  آید.
   به گزارش خبرنگار دریا؛ احمد مــــرادی با اشاره به 
تهدید آمریکا علیه شرکت ها و دولت ها درباره همکاری 
با نفتکش های ایرانی، گفت: تهدیدات آمریکا در زمینه 
تحریــم های دیگر کشــورها در حالی صورت گرفته 
اســت که تاکنون چهار نفت کش حامل مواد نفتی ایران 
با محافظت ویژه نیروهای مســلح ونزوئلا در بنادر این 
کشور پهلو گرفته اند.عضو کمیسیون انرژی مجلس دهم 
با تاکید بر لزوم ایستادگی در مقابل زورگویی  و یکجانبه 
گرایی آمریکا در جهان، افزود: سابقه مداخلات آمریکا در 

مناطق مختلف جهان نشان می  دهد که اقدامات این کشور 
تاکنون ثمره  ای جز ناامنی و بی ثباتی نداشته است.وی 
با بیان اینکه نفت کش های ایرانی حامل فرآورده های 
نفتی در تحریمی  ترین شرایط به حیاط خلوت آمریکا 
رسیده اند، مطرح کرد: این اقدام ایران، سیلی محکمی به 
واشنگتن به شمار می  آید. مـرادی با اشاره به شکست 
محاصره ایالات متحده بر ونزوئلا، افزود: این کشور که 
علیرغم داشتن ذخایر نفتی، به دلیل تحریم های آمریکا 
با بحران انرژی روبرو اســت. اما ونزوئلا روابط خود با 
روسیه، چین و ایران را تقویت کرده؛ کشورهایی که آنها 
نیز تحت حملات اقتصــادی آمریکا قرار دارند.نماینده 
مردم در مجلــس دهم با تاکید براینکه آمریکا به نقض 
توافق  های بین المللی و پاسخ ندادن به کسی، عادت کرده 

است، تاکید کرد: آمریکا الان ناچار است که به پیمان ها و 
تعهدات بین المللی احترام بگذارد و این رفتار در حد خود 
چالشی برای آمریکا است.مـرادی تاکید کرد: تهدیدهای 
آمریــکا در واکنش به اعزام نفت کــش های ایرانی به 
ونزوئلا و شــخص ترامپ که مدعی شده از رسیدن این 
نفت کش ها حتی با توسل به زور جلوگیری خواهد کرد، 
در چارچوب یکجانبه گرایی و روحیه قلدرمآبانه آمریکا 
است که راه به جایی نمی برد.منتخب مردم بندرعباس، 
قشم، ابوموسی، حاجی آباد و خمیر در مجلس یازدهم 
با اشاره به پاسخ ایران در مقابل تهدیدهای آمریکا علیه 
اعــزام نفت کش های ایرانی بــه ونزوئلا، تصریح کرد: 
ایرانی هــا در مقابله با تهدیدهای آمریکا مبنی بر هدف 
قرارگرفتن در کارائیب، مقاومتی استثنایی از خود نشان 

دادنــد و با آرامش و اطمینــان اعلام کردند که هرگونه 
تعدی آمریکا به این نفتکش ها با پاسخ فوری و مشابه 
 ایران علیه کشــتی ها و یگان هــای دریایی آمریکا در 
خلیج فارس همراه خواهد شد و این خود نشان دهنده 
قدرت ایران و دســت بالای جمهوری اسلامی در این 
زمینه است.گفتنی است؛ آمریکا در اقدامی خصمانه به 
کشورها، بنادر، شرکت های حمل و نقل و بیمه گذاران 
 خارجــی هشــدار داد در صورت ارائــه خدمات به 
نفتکش  های ایرانی حامل مواد نفتی به ونزوئلا با تحریم  
رو به رو خواهند شد.الیوت آبرامز نماینده ویژه واشنگتن 
در امور ونزوئلا گفت: فشار علیه ایران و ونزوئلا اعمال 
 خواهد شد تا اطمینان حاصل شود که چنین مبادلات و 

کمک رسانی بسیار خطرناک خواهد بود.

استاندار هرمزگان خبر داد 

تکمیل پروژه کریدور ساحلی جنوب کشور تا پایان سال جاری 

احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در مجلس : 

نفتکش های ایرانی در تحریمی  ترین شرایط به حیاط خلوت آمریکا رسیده اند

نیا،  درخشان  دکتر   // خبر  گروه 
و  کشــور  وزیر  محترم  معاون 
رییس سازمان ثبت احوال ، طی 
اباغی »راشــد رشیدی« را به 
عنوان سرپرست اداره کل ثبت 

احوال استان هرمزگان منصوب 
کرد. 

    بــه گزارش  خبرنــگار دریا ، 
دکتر درخشــان نیا معاون محترم  
وزیر کشور و رئیس سازمان ثبت 
احوال، طی ابلاغی »راشد رشیدی« 
را به عنوان سرپرست اداره کل ثبت 
احوال استان هرمزگان منصوب  و 
مدیرکل  داوید صادقی  از خدمات 
سابق ثبت احوال استان تقدیر کرد.

اسناد  امور  معاونت  رشیدی سابقه 
هویتی اداره کل ثبت احوال استان 
هرمزگان و همچنین ریاست ادارات 

ثبت احوال بندرلنگه و پارســیان 
را در کارنامه خــود دارد.  معاون 
وزیر کشور و ریاست سازمان ثبت 
احــوال در این ابلاغ ضمن آرزوی 
موفقیت و سربلندی برای سرپرست 
جدید ثبت احوال استان هرمزگان 
اظهار داشــت :امید است  به یاری 
 خداوند متعال  ضمن بهره گیری از 
ظرفیت های موجود در اســتان و 
انسانی همکاران  به کرامت  التفات 
محترم و مشــارکت بین بخشی ، 
زمینه تحقق اهداف مندرج در برنامه 

راهبردی سازمان را فراهم نمایید.

» راشد رشیدی « سرپرست اداره کل ثبت احوال 
هرمزگان شد

گروه خبر // فرماندار بندرعباس گفت: بســیج دارای ظرفیتهای بالایی در زمینه حل این 
مشکل اســت که باید از این ظرفیت ها بطور مطلوب برای اصاح و عمران و آبادانی این 

بافت استفاده شود.
   به گزارش خبرنگار دریا ، جلســه تبادل و هم اندیشی با معاون اجتماعی سپاه امام سجاد )ع( در 
راستای پیشگیری از آسیب ها و ناهنجاریهای اجتماعی، عمران و توسعه محلات سطح شهر به ریاست 

عزیزاله کناری فرماندار در محل فرمانداری برگزار شد.
  فرماندار بندرعباس در این جلســه اظهار داشت: بافتهای فرسوده یکی از معضلات شهر بندرعباس 
اســت که باید در جهت رفع آن اقدام گردد و اگر بتوانیم این زیرساخت ها را تا حد امکان بالا ببریم 
 معضلات اجتماعی کاهــش خواهد یافت.وی در ادامه گفت: باید بانــک اطلاعاتی کلیه محلات و 
بافت های فرســوده در اختیار قرار گیرد تا ارگانهایی که بطور مســتقیم و غیر مســتقیم در راستای 
ســاخت و ساز محلات بافت های فرســوده اقداماتی را انجام می دهند با یکدیگر هماهنگ باشند.
کناری در پایان تصریح کرد: از تمام ظرفیت شهرســتان بندرعباس برای اصلاح و عمران و آبادانی 

استفاده خواهیم کرد.

فرماندار بندرعباس:

بافت فرسوده یکی از معضات 
بندرعباس است 
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دخلمان زیر ده است و خرج بیست 
خودرو دارد هی گران تر می شود

بی محابا سمت بالا می دود
البته تقصیر مسئولان که نیست

هست نامش خودرو و خود می رود
سکه دارد می رسد کم کم به طاق
این حبابِ زشت و غول آسا و چاق

البته تقصیر مسئولان که نیست
علتش این است: آمار طلاق

نرخ مرغ و گوشت سرسام آور است
بیشتر از حد فهم و باور است
البته تقصیر مسئولان که نیست
علت آن چیزهای دیگر است

دخل مان زیر ده است و خرج بیست
آه! طبق توصیه باید گریست

البته تقصیر مسئولان که نیست
آن هم این مسئول های ساده زیست

 مهدی استاد احمد 

ما عاشقِ پولیم، خدایا برسانش
یک ذرّه عجولیم، خدایا برسانش
از غصه ملولیم، خدایا برسانش
در حالِ نزولیم، خدایا برسانش

پول است که برّنده تر از ارّه و تیزی ست
چرکِ کف دست است؛ ولی چرکِ عزیزی ست

با پول توانی بخری هرچه که خواهی
هر روز توانی بخوری برّه و ماهی

یک قصر بگیری و کنی شادی و شاهی
یک روز نجاتت دهد از قعرِ تباهی

پول است که برّنده تر از ارّه و تیزی ست
چرک کف دست است؛ ولی چرکِ عزیزی ست

بی پول؛ گرفتاری و در حالزِوالی
در فکرِ غذا هستی و یخچال تو خالی

رفتیم سفر سالِ نو با تورِ خیالی
ای کاش نباشد پس از این مشکلِ مالی

پول است که برّنده تر از ارّه و تیزی ست
چرک کف دست است؛ ولی چرکِ عزیزی ست

بی پول مریضی به خدا رنج و عذاب است
این جسم که جای خودش؛ اعصاب خراب است
دفترچه ی بیمه که خودش یک جکِ ناب است

ای دوست بدان آخرِ این راه سراب است
پول است که برّنده تر از ارّه و تیزی ست

چرک کف دست است؛ ولی چرکِ عزیزی ست
با پول شود هر شخصی متخصص!

یکروزه شود دکتر و استاد و مهندس!
فوراً بنشیند همه جا اول مجلس

هی ژست بگیرد همه جا در حد » بورخِس!«
پول است که برّنده تر از ارّه و تیزی ست

چرک کف دست است؛ ولی چرکِ عزیزی ست
  امیر حسین خوش حال

طنز

امیرحســین حائری زاده ســرویس 
آثار  بنیاد حفظ  // مدیرکل  استان ها 
استان  ارزش های دفاع مقدس   و نشر 
یزد گفــت: تکمیل موزه دفاع مقدس 
یزد نیازمند اعتبار از منابع اســتانی 

است.
   بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ ســرهنگ 
منصور زارع با اشاره به اینکه موزه دفاع 
مقدس یزد یکی از بهترین و شــکیل ترین 
موزه های دفاع مقدس است، اظهار داشت: 
کار آماده سازی مجموعه فرهنگی و موزه 
دفاع مقدس یزد در حال انجام است.وی 

عنوان کرد: ساختمان موزه آماده و افتتاح 
و فضای گالری ها نیز مهیا شده اما همچنان 

در حال تکمیل محتوای گالری ها هستیم.
  زارع با اشــاره به اینکه تصاویر تمامی 
شهدای اســتان یزد با هنر مقرنس کاری 
روی شیشه هک شــده است، افزود: این 
اقدام کار بی بدیلی است که تاکنون تنها در 

استان یزد انجام شده است.
  مدیرکل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های 
دفاع مقدس استان یزد بیان کرد: موزه به 
طور رسمی افتتاح شــده و از آن بازدید 
هم می شود ضمن اینکه آرامگاه یک شهید 

گمنــام در این موزه حال و هوای خاصی 
به آن بخشیده اما همچنان در صدد تکمیل 

محتوا هستیم.
   زارع یادآور شــد: اعتباراتی از ســفر 
رهبر معظم انقلاب به استان یزد همچنین 
سفر رئیس جمهور برای تکمیل این موزه 
اختصاص یافته امــا بقیه آن باید از منابع 
استانی تأمین شود که استاندار یزد در این 
زمینه دستوراتی صادر کرده که امیدواریم 
 هرچه ســریع تر اجرایی شــود.وی تاکید 
کرد: هرچه فضای موزه دیرتر بهره برداری 
 شــود، فضای موزه فرســوده می شود و
  تلاش ما این اســت که ایــن موزه را به 
طور کامل در ســال آینده به بهره برداری 

برسانیم.
  زارع اظهار داشــت: گالری شماره یک 
اکنون فعال است اما در صدد انجام کارهای 
مفهومی هستیم تا نسل امروز بتوانند درک 

بهتری از دوران دفاع مقدس داشته باشند.
وی با تاکید بر اینکه منابع استانی و منابع 
اعتبارات کشوری پاسخگوی هزینه چند 
میلیاردی این کار فاخر نیست، از خیران 
دعوت کرد تا در این زمینه نیز مانند سایر 

عرصه ها وارد عمل شوند.

مدیرکل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس یزد:

تکمیل موزه دفاع مقدس یزد نیازمند اعتباراست

 آرزو توکلی سرویس استان ها // معاون 
پشــتیبانی آموزش و پرورش ناحیه یک 
کرمان از کمبود مدرسه در اکثر نقاط شهر 

کرمان خبر داد.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ یاســر اسود در 
سومین جلسه شــورای آموزش و پرورش 
شهرســتان کرمان به کمبود مدارس در شهر 
کرمان اشــاره کرد و بیان داشت: مدارس ما 
اکثراً پراکنده هستند ضمن اینکه در اکثر نقاط 
شهرستان و شهر کرمان کمبود مدرسه داریم.

وی افزود: در روستای الله آباد چهار مدرسه 
داریم و با توجه به جمعیت دانش آموزی این 
منطقه به دو مدرســه پسرانه و دخترانه دیگر 

هم احتیــاج داریم ضمن اینکــه در برخی 
شهرک های از جمله در شهرک خواجو اصلًا 
مدرسه دولتی نداریم.معاونت پشتیبانی آموزش 
و پرورش ناحیه یک کرمان گفت: در شهرک 
صنعتی یک مدرســه ابتدایی داریم که به یک 
مدرسه ابتدای پسرانه و متوسطه دخترانه در 
این منطقه نیاز داریم همچنین در سرآســیاب 
ما به مدرســه ای با ظرفیت 500 دانش آموز 
نیاز داریم و نیز در روستای سیدی هم مدرسه 
ابتدایی با ظرفیت 700 دانش آموز و متوسطه 
با ظرفیت 200 دانش آموز نیاز است.اســود 
تصریح کرد: در روســتای حاجی آباد شهر 
کرمان چهار مدرســه وجود دارد اما در این 

منطقه یک مدرسه متوسطه دور دوم پسرانه و 
یک دخترانه متوسطه دور دوم نیاز است ضمن 
اینکه در روستای قائم آباد نیز به مدرسه فنی 
و کاردانش احتیاج داریم.وی یادآور شد: در 
سعادت آباد دو مدرســه پسرانه ابتدایی نیاز 
است و شــهرک مطهری نیاز به یک مدرسه 
ابتدایی دخترانه و یک ابتدایی پســرانه است 
ضمن اینکه در شــهرک ایرانمنش نیز مدرسه 
پسرانه نظری احتیاج است و در خواجو یک 
شود.معاونت  ســاخته  باید  دخترانه  مدرسه 
پشتیبانی آموزش و پرورش ناحیه یک کرمان 
گفــت: در خیابان امام بــا توجه به جمعیت 
دانش آموزی نیاز به یک باب مدرسه متوسط 
دخترانه است همچنین در سه راه احمدی نیز 
یک متوسط دور دوم پسرانه کم است که باید 

ساخته شود.

 حسن سیاوی سرویس استان ها //اســتاندار خوزستان با اشاره 
به تاکید رییس جمهور برای سرعت بخشــی به عملیات اجرای خط 
آبرسانی به غیزانیه گفت: امیدواریم در اوایل هفته آینده و یک هفته 
پیش از وعده ای که به مردم داده شده، شاهد بهره برداری از فاز اول 

خط آبرسانی به غیزانیه و مشرحات باشیم. 
  به گزارش خبرنگار دریا ، غلامرضا شــریعتی در جمع خبرنگاران در اهواز 
ضمن تشــریح آخرین جزییات پروژه آبرسانی به بخش غیزانیه و روستاهای 

اطراف اظهار کرد: روز 12 اردیبهشــت ماه بازدیدی از خط انتقال آب غیزانیه 
انجام شــد و به مردم قولی 45 روزه برای آبرسانی به منطقه داده شد؛ همچنان 
به این تعهد و قول پایبند هستم.وی افزود: برنامه ریزی برای اجرای این طرح، 
45 روزه بود و روند کار نیز برای به سرانجام رساندن کار در حال انجام است.  
استاندار خوزســتان تصریح کرد: رییس جمهور تاکید داشت که کار آبرسانی 
به غیزانیه با ســرعت بیشتری انجام شود و اکیپ های بیشتری روی پروژه کار 
کنند.شریعتی ادامه داد: پس از دستور رییس جمهور برای سرعت بخشیدن به 

عملیات آبرسانی به غیزانیه و روستاهای اطراف آن، امیدواریم در اوایل هفته 
آینده و یک هفته پیش از وعده داده شده به مردم، شاهد بهره برداری از فاز اول 
خط آبرسانی به غیزانیه و مشرحات باشیم.  شریعتی با بیان اینکه عملیات فاز 
دوم خط آبرسانی به این منطقه آغاز شده است، گفت: 6 کیلومتر خط انتقال از 
روستای صفیره به نزه آغاز شده است و با اجرای آن امیدواریم در مدت زمان 
45 تا 50 روز آینده، کل بخش غیزانیه با شبکه جدید آب دار شود و برای 20 

سال آینده غیزانیه مشکلی در خصوص آب نداشته باشد.

بهره برداری از فاز اول خط آبرسانی به "غیزانیه" در هفته آینده

امیرحسین حائری زاده سرویس استان ها //تفاهم نامه اجرای 
قانون پیش فروش ســاختمان در یزد در یک تعامل و همکاری 
مشترک بین دادگستری استان، اداره کل ثبت اسناد و اماک، 
کانون سردفتران، شهرداری، راه و شهرسازی و نظام مهندسی 

استان، امضاء و اجرائی شد. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ غلامعلی دهشــیری رئیس کل دادگستری 
استان یزد در نشستی که به همین منظور برگزار شد، اظهار کرد: این اقدام، 
نقش به سزائی در پیشگیری از وقوع جرم و ارتقاء بهداشت حقوقی در 

جامعه دارد.

وی تصریح کرد: با اجرای این تفاهم نامه، جرائمی همچون کلاهبرداری، 
فــروش مال غیر، معامله معارض، پولشــوئی، خیانت در امانت، جعل، 
استفاده از سند مجعول در زمینه فروش و معاملات و پیش فروش و پیش 

خرید به حداقل خواهد رسید.
  وی کاهش ورودی پرونده به دســتگاه قضائی و دعاوی مربوطه را از 
محاســن این طرح ذکر و بیان کرد: کاهش اطاله دادرسی، شفاف سازی 
روابط حقوقی اشخاص، امنیت سرمایه گذاری و امنیت اقتصادی، روانی 
و اخلاقی مردم از دیگــر مزایای این طرح خواهد بود.این مقام قضائی 
رسمیت یافتن قرارداد پیش فروش و پیش خریدار در قانون برای اولین 

بار از دیگر محاسن این طرح برشمرد و گفت: الزام به ثبت قرارداد پیش 
فروش در دفاتر اسناد رسمی و تعیین مجازات حبس برای فروشندگانی 
که سند رسمی در فروش ساختمان تنظیم نکنند با ضمانت اجرای مواد 
46 و 47 قانون ثبت اســناد و املاک و جرم انگاری اسناد عادی فاقد 
اعتبار که توسط شورای نگهبان نیز تائید شده است، از دیگر موارد الزام 

آور این طرح است.
   وی تنظیم سند رسمی را امنیت سرمایه گذاری دانست و بیان داشت: 
سند رســمی موجب تثبیت روابط اجتماعی، اقتصادی و مدنی افراد در 

جامعه می باشد.

 رئیس کل دادگســتری اســتان تاکید کرد: در اجرای ایــن تفاهم نامه، 
بنگاه های املاک حق تنظیم قولنامه را ندارند و فقط می توانند به عنوان 

واسطه و دلال معامله املاک ایفای نقش نمایند.
  وی اطلاع رسانی صحیح جامع و کامل و در این زمینه را خواستار شد 
و گفت:  رسانه ها به ویژه صدا و سیما باید با تبیین و تشریح این اقدام، 
افراد را نســبت به اهداف این طرح در ارتقاء سلامت و بهداشت حقوقی 

جامعه آگاه سازند.
   دهشیری خاطرنشان کرد: مردم نیز باید برای تضمین سرمایه گذاری 
خود تاکید بر تنظیم ســند رسمی در مبادی قانونی داشته باشند چرا که 
اســناد عادی، اسنادی محکمه پســند و متقن برای دادگاه در رسیدگی 
دعاوی حقوقی نیست و تبعات استفاده از اسناد عادی در دعاوی مستقیم 

به خود مردم بر می گردد.

امضای تفاهم نامه اجرای قانون پیش فروش ساختمان در یزد

15خرداد، سرآغاز سقوط نظام 2500 ساله شاهنشاهی ایران
شاید خیلی ها برایشان سئوال باشد 15 خرداد 
یعنی چه ؟چه اتفاقی در آن روز افتاده که این روز 

را اینقدر مهم کرده است ؟
   خیلی ها به یاد ندارند .خیلی ها هم نمی خواهند آن 
روز خونین را  به یاد بیاورند و عده ای هم سنشان به 
آن ســال و آن روز قد نمی دهد. عده ای که آن روز 
را خوب بــه یاد دارند از آن با عنوان قیام خونین یاد 
می کنند.تظاهرات 15 خرداد مجموعه وقایعی بود که 
در خرداد 1342 به دنبال بازداشــت  یکی از اساتید 
برجسته حوزه علمیه قم بنام روح الله خمینی در انتقاد به 
لایحه انجمن های ایالتی و ولایتی و انقلاب سفید رخ 
داد. این تظاهرات با زد و خورد بین مأموران شهربانی 
و تظاهرکنندگان در شهرهای تهران و قم علیه دولت 

اسدالله علم برگزار شد. 
  اما چرا؟

   در دی مــاه 1341 ، اصلاحات اقتصادی-اجتماعی 
توسط محمدرضا شاه با عنوان انقلاب سفیدیا »انقلاب 
شاه و میهن،اعلام و طی یک همه پرسی تصویب شد. 
طرح انقلاب ســفید، با مخالفت هایی از سوی جبهه 
ملی و همچنین محافل مذهبی، روبرو شــد. یکی از 
مهم ترین مخالفان این طرح ها،  روحانی برجسته وقت 
 بنام روح الله خمینی بود. وی، ضمن دوری جســتن از 

طرح های تبلیغاتی شاه به مسائلی پرداخت که درک 
عواقب آن برای مردم آسان نبود و همین مسائل مرکز 
ثقل مخالفت ایشان با شاه بر سر نفوذ آمریکا در ایران 
بود. اعتراضاتی که در خرداد 1342، در شهرهای بزرگ 
ایران به وقوع پیوست، با دستور شاه و توسط ارتش، با 

سرکوبی خونین پایان یافت.
  حادثه مدرسه فیضیه 

   روز دوم فروردیــن ســال 1342، مصادف با 25 
شــوال 1383 هجری قمری، ســالگرد شهادت امام 
جعفر صادق )ع( و مطابق معمول، مجالس بسیاری به 
همین مناســبت در قم برگزار شده بود. منزل شخصی 
امام خمینی در محله »یخچــال قاضی« نیز مملو از 
عزاداران بود، شــماری از مأمــوران مخفی با لباس 
شــخصی نیز در جمعیت درصدد راه اندازی اغتشاش 
و هیاهو در مجلس بودنــد. آیت الله خمینی، متوجه 
حضور مشــکوک این عده شــد و از طریق یکی از 
 روحانیان هشدار داد که برای سخنرانی در حرم فاطمه 
معصومه )س( حاضر خواهد شــد اینکار موجب دفع 
اهداف اغتشاش گرانه مأموران شد.عصر همان روز به 
دعوت سید محمدرضا گلپایگانی، مجلسی در مدرسه 
فیضیه برگزار شد. مأموران مذکور در اواسط سخنرانی، 
وارد شــدند و طلاب را مورد حمله قرار دادند. زد و 

خورد بین طلاب و مأمورین مخفی شدت گرفت. در 
این هنگام، نیروهای مسلح وارد درگیری شدند و گروه 
بسیاری از طلاب را زخمی و مجروح کردند.در زمان 
حمله به فیضیه، امام خمینی برای حضور در مدرســه 
به راه افتــاد، اما حاضران او را از این تصمیم منصرف 
کردند.امام همان جا در یک سخنرانی، از شخص شاه 
به عنوان عامــل اصلی جنایت و هم پیمان با آمریکا و 
اســرائیل یاد می کند و از سکوت علمای قم و نجف و 
دیگر کشورهای اسلامی گلایه می کند و می گوید: امروز 
سکوت، همراهی با دستگاه جبار است .روز بعد، ایشان 
بیانیه ای را با عنوان شاه دوستی یعنی غارتگری منتشر 
کردند که در تاریخ انقلاب جایگاه ویژه ای دارد. در این 
اعلامیه، او به محاکمه حکومت شاه پرداخت و »تقیه« 
را در آن شرایط حرام دانست. این وقایع همه آتش های 
زیر خاکستری بودند که هر روز شعله ور می شد و در 
نهایت به قیام همه مردم ایران در 15 خرداد و ســقوط 

2500 ساله1342 نظام شاهنشاهی منجر گردید.

گم شدم در خود چنان كز خويش ناپیدا شدم            
  شبنمي بودم ز دريا غرقه در دريا شدم

سايه اي بودم  ز اول بر زمین افتاده خوار               
راست كان خورشید پیدا گشت ناپیدا شدم

   تاریــخ ایران مملو از دانشــمندان و هنرمندان ایرانی اســت که هریک به 
تنهایی گنجینه ای پر افتخار برای هر ملت و قومی محسوب می شوند. عطار 
نیشــابوری هم از این قاعده مستثنی نیست.عطار نیشابوري، یکي از شعرا و 
عارفــان نام آور ایران در اواخر قرن ششــم و اوایل قرن هفتم هجري قمري 
است که هر کس او را میشناسد، اگر کسی هم  او را نشناسد حداقل نام او به 
گوشش خورده است . او در قریه کدکن یا شادیاخ که در آن زمان از توابع شهر 
نیشابور بوده به دنیا آمد. از دوران کودکي او اطلاعي در دست نیست جز اینکه 
پدرش در شهر شادیاخ به شغل عطاري مشغول بود، وی بعد از وفات پدر، کار 
پدر را ادامه مي دهد و به شغل عطاري مشغول مي شود. او به شغل عطاري و 
طبابت مشغول بوده تا زماني که آن انقلاب روحي در وي به وجود آمد و در 
این مورد داســتانهاي مختلفي بیان شده که معروفترین آن این است که: عطار 
در محل کسب خود مشغول به کار بود که درویشی از آنجا گذر کرد. درویش 
درخواســت خود را با عطار در میان گذاشت، اما عطار همچنان به کار خود 
می پرداخت و درویش را نادیده گرفت. دل درویش از این رویداد چرکین شد 
و به عطار گفت: تو که تا این حد به زندگی دنیوی وابسته ای، چگونه می خواهی 
روزی جان بدهی؟ عطار به درویش گفت: مگر تو چگونه جان خواهی داد؟ 
درویش در همان حال کاسه چوبین خود را زیر سر نهاد و جان به جان آفرین 
تسلیم کرد. این رویداد اثری ژرف بر او نهاد که عطار دگرگون شد، کار خود را 
رها کرد و راه حق را پیش گرفت. عطار قسمتی از عمر خود را به رسم سالکان 
طریقت در سفر گذراند و از مکه تا ماوراءالنهر به مسافرت پرداخت و در این 

سفرها بسیاری از مشایخ و بزرگان زمان خود را زیارت کرد.
* مرگ غم انگیز عطار

   وی  در 618 هجری به هنگام حمله مغول به قتل رســید. وی در نزدیکی 

دروازه شهر به دست سربازان مغول کشته شد. شیخ بهاءالدین در کتاب معروف 
خود" کشکول" این واقعه را چنین تعریف مي کند، وقتي لشکر تاتار به نیشابور 
رســید اهالي نیشــابور را قتل عام کردند و ضربت شمشیري توسط یکي از 
 مغولان بر دوش شــیخ خورد که شــیخ با همان ضربت از دنیا رفت و نقل 
کرده اند که چون خون از زخمش جاري شــد شیخ بزرگ دانست که مرگش 

نزدیک است. با خون خود بر دیوار این رباعي را نوشت:
 در كوي تو رسم سرفرازي اين است مستان تو را كمینه بازي 

اين است
بــا اين همه رتبه هیچ نتوانم گفت شــايد كه تو را بنده نوازي 

اين است
 و مقبره عطار در محله شــادیاخ جنوب شــرق نیشــابور و در جوار مقبره 
کمال الملک واقع اســت علاوه بر این تمام آثار وی سوزانده شد و آثاری که 
از وی در دست است تنها آثاری است که قبل از حمله مغول، به سایر شهرها 
برده شده بودند.عطار همواره مورد احترام شاعران دیگر بوده از جمله مولانا 

که بیت زیر را سروده است:
من آن مولای رومی ام كه از كِلکَم شَکِر ريزد                   

 و لیکن در سخن گفتن غلام شیخ عطارم
   درباره عطار چند کتاب مهم نوشــته شــده است که مهمترین آنها ، دریای 
جان از هلموت ریتر، شــرح احوال عطار از دکتر فروزانفر، زبور پارســی از 
دکتر شــفیعی کدکنی و کتابی درباره عطار از دکتر زرین کوب. عطار در میان 
سه شاعر برجسته تصوف ایرانی کســی است که با هیچ درباری و بارگاهی 
رابطه نداشته اســت.او برای بیان مقاصد عرفانی خود بهترین راه را انتخاب 
کرد و از کلام ســاده و بــی پیرایه و همچنین کمک گرفتــن از تمثیلات و 
 بیان داســتانها و حکایات مختلف استفاده کرد.شــعر پارسی مرهون اشعار 
بی بدل وی بوده و هست. در این یادداشت  به معرفی شاعری بزرگ پرداختیم 

که آثارش در گرداگرد جهان، شهره بزرگان ادبیات است.

یادداشت

یادداشت

فاطمه هوشنگی/دریا
 fatemeh.hooshangi        @gmail.com747

آشنایی با زندگی شیخ بزرگ، عطار نیشابوری

آگهي فراخوان فروش اراضی واقع در شهر جديد علوي
شرکت عمران شهر جدید علوي در نظر دارد اراضی زیر واقع در شهر جدید علوي از 

طریق فراخوان فروش واگذار نماید .

ساعت14  تا  تاریخ1399/03/12لغایت1399/03/17  از  اسناد  دریافت  مهلت 
مراجعه   WWW.SETADIRAN.IR سامانه  آدرس  به  اسناد  دریافت  براي  میباشد. 
نمایند و براي پشتیباني و ثبت نام با شماره تلفن 41934-021 ،33248002 الی 

33248005 تماس حاصل نمائید .
آخرین مهلت تحویل اسناد در سامانهWWW.SETADIRAN.IR ساعت 14 روزپنجشنبه 

مورخ 1399/03/29مي باشد . 
به پیشنهادات فاقد امضاء ،مخدوش و پیشنهاداتي که بعد از مدت مقرر شده در آگهي 

واصل شود مطلقاً ترتیب اثر داده نخواهد شد .
پاکت هاي پیشنهادي در ساعت 10 صبح روز شنبه مورخ1399/03/31 در محل 
شرکت عمران شهر جدید علوی واقع در منطقه  کشار ، شهر جدید علوی بازگشایي 

مي شود .
ضمناً متقاضیان مي توانند جهت بازدید از اراضی همه روزه در ساعت اداري به آدرس: 
علوي  عمران شهر جدید  ، شرکت  علوي  ، شهر جدید  کشار  منطقه   بندرعباس، 

مي باشد . سایر شرایط فراخوان در اسناد آن درج شده است .

روابط عمومي شركت عمران شهر جديد علوي

ردیف 

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

قطعه

17

18

48

56

57

58

60

61

62

63

کاربری

مسکونی

مسکونی

مسکونی

مسکونی

مسکونی

مسکونی

مسکونی

مسکونی

مسکونی

مسکونی

مساحت

300

300

300

300

300

300

300

300

300

300

قیمت واحدپایه ریال

800,000

800,000

800,000

800,000

750,000

750,000

750,000

750,000

750,000

800,000

ارزش کل )ریال(

240,000,000

240,000,000

240,000,000

240,000,000

225,000,000

225,000,000

225,000,000

225,000,000

225,000,000

240,000,000

 شهر کرمان با کمبود مدرسه مواجه است

  
رئیس سازمان صنعت و معدن خوزستان خبر داد
 تخصیص ۳ هزار تن شکر تنظیم بازار

 به خوزستان
حسن سیاوی سرویس استان ها // رییس سازمان صنعت، معدن و 
تجارت خوزســتان از اختصاص بیش از سه هزار تن شکر تنظیم بازار 

برای مصارف خانگی از سوی وزارت صمت به استان خبر داد. 
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ امیرحســین نظری با اشــاره به نحوه تامین 
شکر مورد نیاز اظهار کرد: با توافقی که با شرکت های نیشکر خوزستان 
انجام شــده، در تامین شکر مورد نیاز مصارف خانگی، صنوف و  صنعت 
مشکلی وجود ندارد.وی افزود: بیش از سه هزار تن شکر تنظیم بازار برای 
مصارف خانگی از ســوی وزارت صمت به استان خوزستان اختصاص 
یافته اســت و تاکنون 2 هزار و 800 تن از این میزان برای بسته بندی و 
توزیع در بازار آماده شده است.رییس سازمان صمت خوزستان با اشاره 
به نرخ شــکر تنظیم بازار تصریح کرد: قیمت هر کیلوگرم شکر بر اساس 
نرخ تنظیم بازار، 59 هزار ریال است و در تامین آن برای مصارف خانگی 
هیچ مشکلی وجود ندارد.نظری عنوان کرد: انتظار داریم فرهنگ استفاده از 
شکر بسته بندی و عرضه آن در بازار نهادینه شود زیرا با بسته بندی شکر، از 
هدررفت آن جلوگیری می شود و از نظر بهداشتی نیز بسیار مناسب تر است.
وی ادامه  داد: در بازار خوزستان تمایل برای خرید شکر فله بیشتر است 
اما باید توجه داشت که فروش فله شکر نه تنها باعث هدررفت آن می شود 
بلکه از نظر بهداشتی نیز مورد تایید نیست.رییس سازمان صمت خوزستان 
در خصوص تامین شکر مورد نیاز اصناف و صنعت گفت: شکر مورد نیاز 
این دو بخش باید از طریق شکرهای تهیه شده با ارز نیمایی تامین شود. 
تعدادی از شرکت های نیشکر خوزستان برای تامین شکر در این بخش 
اعلام آمادگی کرده اند و امیدواریم این اقدام نیز به زودی اجرایی شــود.
وی خاطرنشان کرد: با توجه به وجود صنایع نیشکر در استان خوزستان 
و پیگیری های انجام شده، مشکل  خاصی در تامین شکر وجود ندارد و در 

صورت نیاز، نسبت به افزایش سهمیه شکر نیز اقدام خواهیم کرد.

حسن سیاوی سرویس استان ها // استاندار خوزستان با بیان اینکه 
آزمون دانشــگاه های آزاد اسامی خوزســتان بنا بر تصویب ستاد 
کرونای استان به صورت غیرحضوری برگزار می شوند، گفت: همچنین 
دانش آموزان پایه نهم، امتحانات پایانی ســال تحصیلی جاری خود را 

غیرحضوری و به صورت مجازی خواهند داد. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ غلامرضا شــریعتی اظهار کرد: دانش آموزان 
پایه نهم، امتحانات پایانی سال تحصیلی جاری خود را غیرحضوری و به 

صورت مجازی خواهند داد.بنا بر اعلام استانداری خوزستان، وی افزود: 
برای اینکه یک وحدت رویه در امتحانات پایه نهم ایجاد شــود امتحانات 
پایه نهم به صورت غیرحضوری برگزار می شود.شریعتی ادامه داد: آموزش 
و پرورش می تواند نمرات نوبت اول دانش آموزان این مقطع را در نمرات 
آزمون مجازی تاثیر دهد.استاندار خوزستان همچنین در خصوص برگزاری 
امتحانات دانشگاه آزاد اسلامی گفت: آزمون دانشگاه های آزاد خوزستان 
بنا بر تصویب ستاد کرونای استان به صورت غیرحضوری برگزار می شوند.

استاندار خوزستان : 

امتحانات پایه نهم و دانشگاه  آزاد غیرحضوری برگزار می شوند 

نوبت دوم

فاطمه هوشنگی/دریا
 fatemeh.hooshangi        @gmail.com747

شناسه آگهی : 862748
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  پیش فروش ۴۵ هزار دستگاه از محصولات ایران خودرو 
از هفته آینده

 ســرویس اقتصادی // مدیر عامل گروه صنعتی ایران خودرو از پیش 
فروش 45 هزار دستگاه از محصولات این خودروساز از هفته آینده خبر 
داد. »فرشــاد مقیمی« درحاشیه بازدید معاونان وزارت تعاون ، کار و رفاه 
اجتماعی در بازدید از نمایشــگاه نظام پیشنهادات کارکنان ایران خودرو، 
در خصوص روند تولید در این خودروساز افزود: با وجود محدودیت های 
بین المللی، در اردیبهشت ماه امسال، رکورد تولید در ایران خودرو با تولید 
51 هزار دستگاه خودرو شکسته شد.وی خاطرنشان کرد: با تمهیداتی که 
وزارت صنعت در نظر گرفته، سعی بر این است که خودرو به دست مصرف 
کننده واقعی برســد. مدیر عامل ایران خودرو گفت: اقدامات متعددی در 
زمینه ارتقای موتورهای تی.یو.5، تی.یو.3 و موتور ای.اف.7 در راســتای 
کاهش آلایندگی  و مصرف سوخت و همچنین عبور از استانداردهای 85 
گانه انجام شده است.وی درخصوص تولید خودروهای برقی خاطرنشان 
کرد: تولید خودروهای برقی فرآیند مشخصی دارد که ایران خودرو گام های 
خوبی در این زمینه برداشته است.مقیمی ادامه داد: اکنون محصولات ایران 
خودرو براساس استانداردهای مصوب ملی تولید می شود.وی درخصوص 
خودروهای ناقص کف کارخانه اظهار کرد: بعضی از این خودروها یک تا 
دو قطعه کسری دارند که با ترخیص قطعات از گمرک،  خودروها تکمیل و 
تحویل مشتریان خواهند شد. مقیمی از کاهش تعداد تعهدات معوق خبر داد 
و گفت: تعداد تعهدات معوقه به مشتریان به 30 هزار دستگاه رسیده است که 

در بازه زمانی یک تا دو ماهه به مردم تحویل می شوند.
 مرکز تماس سهام عدالت راه اندازی شد

 سرویس اقتصادی // شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و تسویه 
وجوه )سمات( به طور رسمی مرکز تماس سهام عدالت را راه اندازی کرد. 
شرکت سپرده گذاری مرکزی با هدف پاسخگویی مطلوب به مشمولان سهام 
عدالت، مرکز تماس سهامداران عدالت را افتتاح کرد.مشمولان سهام عدالت 
می توانند از طریق شماره تلفن 1569 از سراسر کشور سوالات خود را از 
کارشناسان این مرکز مطرح کنند. همچنین شماره تماس 83338 سازمان 
خصوصی سازی، همچنان برای پاسخگویی به مشمولان سهام عدالت در 
دسترس عموم قرار دارد.گفتنی است؛ از روز دهم خرداد 1399، سهام 46 

میلیون و 500 هزار نفر از مشمولان سهام عدالت آزادسازی شد.
تمامی دارندگان سهام عدالت که مدیریت مستقیم را انتخاب کرده اند، می 
توانند با مراجعه بــه درگاه sahamedalat.ir از وضعیت دارایی خود در 
36 شرکت بورســی و فرابورسی مطلع شوند.این سهامداران همانند یک 
ســهامدار عادی در بورس کشور قادر خواهند بود تمامی حقوق و منافع 
سهامداری را استیفاء کرده و از مزایای سهامداری بهره مند شوند. از جمله 
این حقوق و منافع نظارت همگانی میلیون ها نفر از هموطنان بر بنگاه های 
اقتصادی پذیرفته شده در بورس، امکان شرکت در مجامع عمومی، دریافت 
ســود، مشارکت در افزایش ســرمایه، دریافت حق تقدم و انجام خرید و 
فروش سهام در بازار سرمایه است.همچنین بانک ها هم می توانند از طریق 
کارگزاری های خود یا کارگزاری های طرف قرارداد، به تدریج برای فروش 
ســهام متقاضیان، در بازار سرمایه اقدام و وجوه حاصله را در قالب توافق 

شده به حساب آنها واریز کنند.

خبری

اقتصادی
گــروه گزارش // هرمزگان به عنــوان دروازه طلایی 

صادرات و واردات گندم کشور، کمبود سیلو دارد.
نان و گندم به عنوان ضروری ترین نیاز انســان جایگاه 
ویــژه ای در زندگی ما دارد و گندم یکی از نخســتین 
محصولات در کشــاورزی و در طول تاریخ بشر با او 
همراه بوده است. حتی دین اسلام معیار سنجش کفاره، 

زکات فطره، فدیه را گندم معرفی می کند.
امروزه با پیشرفت علم و صنعت و با فراوانی غذا های 
متنوع و گوناگون هنوز محصولی نتوانسته جای گندم و 
نان را در سبد خوراکی انسان بگیرد.هرمزگان با تولید 
سالانه بیش از 60 هزار تن گندم و دروازه واردات این 

محصول، کمبود سیلو دارد.
ســطح زیرکشــت گندم درهرمزگان 11 هزارو 400 

هکتار است.
شهرســتان های حاجی آباد، رودان، میناب، بســتک، 
پارســیان و بندرعبــاس از مناطق تولیــد گندم در 
هرمزگان است. برداشت گندم از اواسط فروردین آغاز 
می شود و تا خرداد ادامه دارد.مدیر کل غله و خدمات 
بازرگانی هرمزگان می گوید: ســالانه به 200 هزار تن 
گندم برای تامین آرد نیاز اســت که گندم تولید شــده 
در استان نیاز سه ماه استان را تامین می کند.دشوار گر 
می افزاید: این گندم هــا در کارخانه آرد صدف، خاتم 
ودیگر کارخانه های استان استفاده و در نانوایی ها توزیع 

می شود.
سالهاســت گندم های تولیدی و وارداتی هرمزگان در 
محوطه کالا های فله ای بندرشــهید رجایی و انبار های 
 روباز بندر شــهید باهنر در شــرایط غیر بهداشــتی

 نگه داری می شود و باعث آفت زدگی، هجوم جانوران 
و حشرات، پوکی گندم ها شده است.اکنون بیش از 150 
هزار تن گندم مورد نیاز اســتان در ســیلو های روباز 
نگهداری می شود.هرمزگان نه تنها در نگهداری محصول 
مازاد کمبود سیلو دارد بلکه به علت ورود محموله های 
بزرگ خارج از کشور و نقش ترانزیتی نیاز به سیلو های 
بزرگ و پیشــرفته دارد.به گفته کارشناسان هرمزگان 
می تواند به محل دپــوی و نگهداری محصول گندم به 
کشور های همسایه شمالی ایران باشد و بندرگاهی برای 

صادرات این محصولات به کشور های دیگر باشد.
اکنون در کل استان یک سیلوی 50 هزار تنی در حاجی 
آباد وجود دارد. این سیلو یک سوم نیاز های استان را 

پاسخ می دهد.
حتی آن تک ســیلوی مکانیزه و پیشرفته استان نیز پرُ 
نمی شــود و حمایتی برای تکمیل ظرفیت مخازن آن 
نمی شــود.آیا نباید از ظرفیت پنجمین استان درآمدزا، 
پیشانی اقتصادی و دروازه طلایی کشور به عنوان یکی 

از قطب های صادرات و واردات گندم استفاده کرد؟!
ساخت سیلو می تواند هزینه های استهلاک حمل و نقل 
گندم از استان های دیگر به بنادر و اسکله های هرمزگان 
و ســپس صادرات آن را کاهش دهد.مسعود دشوارگر 
مدیر کل غله هرمزگان در رابطه با مهم ترین موانع پیش 
روی تولید گندم و آرد می گوید: کمبود سیلو های ذخیره 
سازی گندم و نبود تسهیلات در این زمینه از مهم ترین 

موانع است.
دشوارگر می گوید: ساخت سیلوی 100 هزار تنی نیاز 
هرمزگان را در نگهداری گندم بطور کامل تامین می کند.
وی در رابطه با ظرفیت تولید کارخانجات آرد اســتان 
می گوید: ظرفیت تولید کارخانجات آرد استان 30 هزار 
تن اســت که این ظرفیت باید به حد مورد نیاز استان 
افزایش یابد.مدیر کل غله می گوید: ماهانه 17 هزار تن 

گندم مورد نیاز استان است.
ســید رضا امیری زاده مدیر زراعت جهاد کشاورزی 
هرمزگان نیز در مورد کســری گندم استان می گوید: 
گندم مورد نیاز هرمزگان از استان های دیگر و واردات 
تامین می شود که ازنظر کیفیت نسبت به گندم تولید شده 
در استان پایین تر است.وی در خصوص افزایش کاشت 
و برداشــت گندم می گوید: فراهم شدن زیرساخت ها 
برای کشــاورزی مکانیزه می تواند به تولید گندم مورد 

نیاز استان کمک کند.

امیری زاده در خصوص افزایش 10 درصدی محصول 
گندم امســال می گوید: در هرمزگان به علت شــرایط 
اقلیمی مانند گرمای زیاد، شوری زمین و رطوبت بالا 
امکان گشت گســترده گندم وجود ندارد و وابسته به 

گندم وارداتی است.
مشکلات سیلو ها

مجتبی شفیعی مسئول تنها سیلوی 50 هزار تنی حاجی 
آبــاد هرمزگان می گوید: برای احداث این ســیلو 22 
میلیارد تومان هزینه شده که 6 میلیارد وام 12 درصد و 
مابقی با مشارکت بخش خصوصی صورت گرفته است.

شفیعی در مورد حمایت نشــدن برای تکمیل ظرفیت 
سیلوی حاجی آباد می گوید: 80 درصد گندم استان در 
شهرستان حاجی آباد تولید می شود که پارسال فقط 30 

هزارتن وارد سیلو شد.
وی در مورد انتقال گندم منطقه حاجی آباد به سیلو های 
روباز و مناطق دیگر هرمــزگان می گوید: گندم تولید 
شــده در حاجی آباد به مناطق دیگر منتقل می شــود 
که این باعث خالی ماندن 20 هزار تن ظرفیت ســیلو 
می شود.مدیر سیلوی حاجی آباد در مورد کیفیت فنی 
سیلو و شــرایط مطلوب نگهداری گندم می گوید: این 
سیلو بتونی و کاملا مکانیزه است و تمام مراحل در این 
سیلو بصورت ماشینی و بدون دخالت دست نگهداری 
می شــود.وی می گوید: این ســیلو ظرفیت نگهداری 
گندم های وارداتی را هم دارد، ولی گندم های وارداتی 
در سیلو های باز و در شرایط خوبی نگهداری نمی شود.

مشکلات گندم کاران
به دلیل کمبود ســیلو و نگهداری گندم در مکان های 
بدون تهویه و بهداشــت مطلوب، باعث می شود کیفیت 

گندم، آرد و نان در شرایط مطلوبی قرار نگیرد.
غلامرضا انباز از گنــدم کاران بزرگ رودان میگوید: 
مهم ترین مشــکلاتی کــه در این زمینــه وجود دارد 

وکشاورزان میلی ندارند به سمت کاشت این محصول 
استراتژیک بروند عبارتند از؛ کود های شیمیایی تهَ کار 
هنگام کاشــت گندم به دست کشــاورزان نمی رسد.- 
کُمباین ها برداشت گندم قدیمی و غیراستاندارد هستند 
که هنگام برداشت گندم نصف آن در زمین کشاورزی 

باقی می ماند.
- بی میلی کشــاورزان به کشت گندم و کاهش تولید 
به دلیل نداشــتن شــرایط نگهداری در اســتان - بی 
میلی کاشــت به دلیل پایین بــودن قیمت خرید گندم 
- سردرگمی کشــاورزان در فروش گندم تولید شده- 
ذخیره گندم در محل های غیر اســتاندارد باعث پایین 
آمدن کنترل کیفی و بهداشــتی شــده است که این امر 
در گرفتن اســتاندارد های لازم برای صادرات گندم به 

کشور های دیگر مؤثر است.
- آفت زدگی و افُت کیفی گندم باعث ایجاد بیماری های 

فراوانی در مصرف کنندگان می شود.
نتیجه گیری و ارائه راهکار

با توجه به شرایط اقلیمی، سرزمینی و گرمای زودرس 
هرمزگان در بهترین حالت این استان می تواند بین 40 

تا 50 درصد از گندم مورد نیاز خود را در داخل استان 
تامین کند، در چنین شرایطی هرمزگان گندم مورد نیاز 
خود را باید از طریق استان های دیگر و حتی واردات 

تامین کند.
ظرفیت و جایگاه ویژه اقتصادی هرمزگان در کشــور 
و ســاخت ســیلو های نگهداری گندم علاوه بر ایجاد 
ظرفیت های شغلی بصورت مســتقیم و غیرمستقیم به 
حفظ و سلامت گندم صادراتی، آرد و نان استان کمک 

شایانی می کند.
- حمایت از بخش خصوصی در زمینه تسهیلات قرض 
الحسنه- مهلت تنفس وام به مالکان سیلو ها- کاهش 
هزینه انرژی ســیلو ها- کمک به تکمل ظرفیت ذخیره 
سازی گندم سیلو ها- کم کردن نامه نگاری های اداری 
برای ساخت سیلو- خرید گندم با قیمت بالا و تضمینی

- پرداخت لحظه ای قیمت گندم به کشاورزان
- قراردادن بذر اصولی و اصلاح شده به کشاورزان 

می تواند بخش خصوصی را برای ســرمایه گزاری در 
زمینه ســاخت سیلو و کشاورزان را برای کاشت گندم 

ترغیب کند./ خبرگزاری صدا و سیما

 انبار های پرُ، سیلو های خالی

 با هر زباله که بر زمین می اندازیم قامت یک پاکبانشهروندان گرامی:
 خم می شود

 

سرویس اقتصادی // سازمان تامین اجتماعی اعلام 
کرده است که مشــمولان بیمه بیکاری کرونا از این 
هفته به حساب آنها واریز می شــود اما روایت های 
مختلفی از مبلغ وجود دارد. شنیده ها حاکی از این 
اســت که ماهانه ۸۲۵ هزار تومان به مشمولان بیمه 

بیکاری کرونا پرداخت می شود. 
با شیوع کرونا و تعطیلی کســب و کارها، دولت برای 
حمایت از معیشــت کســانی که کار خود را از دست 
داده انــد، تزریق پنج هزار میلیــارد تومان به صندوق 
بیمه بیکاری تصویب کرد.برای همین منظور سامانه ای 
به آدرس bimebikari.mcls.gov.ir راه اندازی شــد تا 
افراد درخواست خود را در آن ثبت کنند.بر اساس این 
گزارش مشــاغل پرخطر تا پایان اردیبهشت و مشاغل 
کــم خطر که از ابتدای اردیبهشــت ماه آغــاز به کار 
کرده اند، تا پایان فروردین مــاه بیمه بیکاری دریافت 

می کنند.
»مســعود بابایی« مدیر کل حمایت از مشاغل و بیمه 

بیــکاری وزارت کار درباره آخرین آمار ثبت نامی در 
ســامانه بیمه بیکاری، گفت: در مجموع 835 هزار و 
149 نفر در این ســامانه ثبت نام کردند که 698 هزار 

و 793 نفر مشمول دریافت بیمه بیکاری تایید شدند.
وی درباره مشمولان بیمه بیکاری به تفکیک ماه گفت: 
در اســفند ماه 373 هزار نفــر، فروردین 293 هزار و 
985 نفر، اردیبهشــت 15 هــزار و 125 نفر و تا 10 
خردادمــاه 6 هزار و 246 نفر مشــمول دریافت بیمه 
بیکاری توسط وزارت کار تایید شدند.این مقام مسوول 
درباره زمان و مبلغ واریز بیمه بیکاری اظهار بی اطلاعی 
کرد و گفت: پس از اســتخراج فهرست مشمولان بیمه 
بیکاری کرونا، آن را به سازمان تامین  اجتماعی دادیم 
و اطلاعــی از زمان واریز نداریم و ســازمان برنامه و 

بودجه مسوول پرداخت مبلغ تعیین شده است.
وی افزود: البته در خبرها خواندم که رییس ســازمان 
تامین اجتماعی اعــلام کرده در این هفته مســتمری 

بیکاران اسفندماه واریز می شود.

بیســت و هفتم اردیبهشــت ماه بود که رییس سازمان 
برنامه و بودجه بخش دوم اعتبار یک میلیارد یورویی 
مقابلــه با کرونا را ابلاغ کــرد و 1286 میلیارد تومان 
از محــل اعتبارات ریالی منابع یــک میلیارد یورویی 
صندوق توســعه ملی بابت تامین هزینه های مدیریت 
تبعات اقتصادی ناشــی از شــیوع ویــروس کرونا به 
صندوق بیمه بیکاری سازمان تامین اجتماعی تخصیص 

یافت.
بــا توجه به اینکه مدیرکل حمایت از مشــاغل و بیمه 
بیــکاری وزارت کار پیش از این اعــلام کرده بود که 
مقــرری بیمه بیکاری کرونا متفــاوت از بیمه بیکاری 
معمول است اما هنوز مبلغ نهایی آن که قرار بود توسط 
ســتاد مقابله با کرونا تعیین شــود اعلام نشده است.

پیگیری های خبرنگار ایرنا نشان می دهد که گویا هنوز 
دســتورالعمل و چارچوبی برای پرداخت مقرری بیمه 
بیکاری کرونا وجود ندارد و گفته می شــود به هر فرد 
825 هزار تومان پرداخت می شود. همچنین با توجه به 
اینکه اعلام شــده بیمه بیکاری کرونا برای اسفندماه از 
10 اسفند محاسبه می شود، غرامت اسفندماه 545 هزار 

تومان خواهد بود.

مبلغ بیمه بیکاری کرونا چقدر است؟
 ســرویس اقتصادی // یک مقام مسئول 
اینکه خواســته جامعه  بیان  با  کارگری 
کارگری جدا از حق مسکن، افزایش پایه 
حقوق اســت، از دبیرخانه شورای عالی 
کار خواســت تا هرچه سریع تر نسبت به 

تشکیل جلسه شورا اقدام کند. 
فتح اله بیات ، درباره عدم تشکیل جلسه تعیین 
حق مســکن کارگران در  شورای عالی کار 
گفت: اگرچه دعوتنامه اخیر شــورا به منظور 
تعیین حق مسکن کارگران بود ولی بحث اصلی 
نمایندگان کارگری اصلاح حقوق و دستمزد 
اســت و اگر هدف جلسه تعیین حق مسکن، 

افزایش حقوق و دستمزد باشد، انتظار می رود 
که این افزایش روی پایه حقوق صورت گیرد.

وی از دبیرخانه شورای عالی کار و نمایندگان 
کارفرمایی و دولت خواست تا هرچه سریع تر 
نسبت به تشکیل جلسه شــورای عالی کار 
اقدام کنند و خواسته جامعه کارگری را تحقق 

بخشند.
به اعتقاد رییس اتحادیه کارگران قراردادی و 
پیمانی، هرگونه افزایش در شورای عالی کار، 
فارغ از بحث حق مســکن باید روی حداقل 
دستمزد کارگران اعمال شود و حداقل دستمزد 
نسبت به نرخ تورم 41 درصدی بانک مرکزی 

اصلاح شود.
بیات با اشــاره به ترک  جلسه تعیین دستمزد  
شورای عالی کار از سوی نمایندگان کارگری، 
گفــت: دلیل ترک جلســه و عــدم امضای 
صورتجلســه دستمزد از ســوی نمایندگان 
کارگری، اجرا نشــدن قانون بود. وقتی قانون 
به صراحت محاســبه نرخ تورم و هزینه سبد 
معیشت را مبنای تعیین حداقل مزد اعلام کرده 
اســت، باید از آن تمکین کرد ولی متاسفانه 
در تعیین حداقل دســتمزد با وجود تورم 41 
درصدی بانک مرکزی افزایش حداقل مزد 21 
درصد تصویب شــد که با این مصوبه جدا از 

عقب افتادگی سال های گذشته، سبد معیشت 
خانوارهای کارگری تامین نمی شد.

این مقام مســئول کارگری با بیان اینکه حق 
مسکن جزو دریافتی کارگران به شمار می رود 
ولی جزو حقوق مبنا محاسبه نمی شود اظهار 
کرد: آنچه برای کارگران اهمیت دارد، حقوق 
پایه و مبنا است و فراتر از قانون و عمل به ماده 

41 قانون کار مطالبه دیگری ندارند.
وی در پایان ابراز امیدواری کرد: رویکردی که 
در تعیین دستمزد سال 99 کارگران در شورای 
عالی کار در پیش گرفته شــد، تکرار نشود و 
افزود: اگر  شــورای عالی کار بدون توجه به 
خواســت و نظر کارگران تصمیم گیری کند، 
معنی ســه جانبه گرایی خود را از دست می 

دهد.

پایه حقوق برای کارگران مهمتر از حق مسکن است

 
 سرویس اقتصادی // سخنگوی 
صنعت برق کشــور گفت: برای 
پاداش  خوش مصرف  مشترکان 
در نظر گرفته شده است، تا جایی 
با  می توانند  مشترکان  حتی  که 
مدیریت مصرف قبوض برق خود 

را رایگان کنند. 
مصطفی رجبی مشهدی ، با تاکید بر 
اینکه اگر مــردم صرفه جویی کنند 
هیچ محدودیتی بــرای اهدا پاداش 
وجود ندارد، تصریح کرد: دو شرط 
برای اهــدا پــاداش در نظر گرفته 
شده است، مشترک باید زیر الگوی 
مصرف منطقه خودش مصرف کند 
و نسبت به سال قبل کاهش مصرف 

داشته باشد.وی با اشــاره به نحوه 
محاسبه پاداش گفت: نحوه محاسبه 
بدین گونه است که کاهش مصرف 
ضرب در اولین پله منطقه محاسبه 
می شــود؛ به طور مثــال اگر 60 
تومان قیمت پله اول منطقه یک در 
نظر گرفته شــود این عدد ضرب در 
میزان کاهش مصرف در دوره مشابه 
شده و میزان پاداش بدست می آید.
سخنگوی صنعت برق کشور با بیان 
اینکه اگر مشترک 10 درصد میزان 
مصرف خود را کاهش دهد، صورت 

حساب آن شخص حدود 20 درصد 
کاهش می یابــد، گفت: تعرفه های 
برق به صورت پلکانی محاسبه می 
شود و هرچه میزان مصرف افزایش 
یابد میــزان تعرفه نیــز به صورت 
پلکانــی افزایش مــی یابد.رجبی 
مشــهدی افزود: به طور مثال اگر از 
200 کیلووات ساعت میزان مصرف 
مشــترک به 300 کیلووات ساعت 
افزایش یابد 100 کیلوات بعدی دو 
برابر قیمت محاسبه می شود، اما اگر 
مشترک میزان مصرف خود را کاهش 

دهد شامل پاداش خواهد شد.
وی با بیان اینکه این کاهش مصرف 
موجب می شــود که اگــر صورت 
حســاب 10 درصــد کاهش یابد 
حدود 20 درصد از هزینه کاســته 
شــود، اظهار کرد: اگــر 20 درصد 
میزان مصرف کاهش یابد 40 درصد 
کاسته خواهد  مشترک  پرداختی  از 
شد.سخنگوی صنعت برق کشور با 
اشاره به شــرایط لازم برای رایگان 
شــدن قبوض برق، گفت: اگر یک 
مشترک 200 کیلووات ساعت برق 
مصرف کند مصرف خود را به 100 
کیووات برساند در این شرایط قبض 
این مشــترک رایگان خواهد  برق 

شد.به گفته رجبی مشهدی، مشترکان 
قاعده  ایــن  مشــمول  پر مصرف 
نخواهند شد و باید سعی کنند میزان 
مصرف خود را کاهش دهند در غیر 
این صــورت 16 درصد قیمت برق 
این دسته از مشترکان بیشتر محاسبه 
می شود، تا کنون نیز برنامه ای برای 
قطع برق مشترکان پر مصرف در نظر 

گرفته نشده است.
وی با اشــاره به میــزان پرداختی 
متوسط  مبلغ  کرد:  اظهار  مشترکان، 
قبوض برق مشترکان ماهانه در سال 
گذشته 12 هزار 500 تومان بوده که 
امسال این عدد به 13 هزار و 500 تا 
15 هزار و 500 افزایش یافته است.

قبض برق خود را رایگان کنید

  
                                           آگهی تغییرات

 شرکت پرلیت سازه ایرانیان شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 14919 و شناسه ملی 10800176370 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره 
مورخ 1398/11/10 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - سمت اعضا هیئت مدیره به قرار ذیل تعیین گردید : آقای مهیار محمد زاده کومله به شماره 

ملی3380137571 به سمت مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره خانم فاطمه صیحانی پرشکوه به شماره ملی2708310178 به سمت نایب 
رئیس هیئت مدیره خانم مهشید محمدزاده کومله به شماره ملی3392537901 به سمت عضوهیئت مدیره آقای محمد صادق محمود 
آبادی به شماره ملی3071859813 به سمت عضوهیئت مدیره - کلیه اسناد مالی و اوراق بهادار بانکی و قراردادهای تعهدآور و نامه های 

اداری شرکت با امضا مدیرعامل و با مهر شرکت معتبر خواهد بود. شناسه آگهی)864770(
                                                            اداره كل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان

 اداره ثبت شركت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 
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سرویس اقتصادی // رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان 
گفت: در ماههای فروردین و اردیبهشــت امســال ۶۰ فقره مجوز با 
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 خلیل قاسمی رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان گفت: میزان 
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صدور ۶0 فقره مجوز سرمایه گذاری 
در هرمزگان
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ســرویس حوادث / مرد جوانی که به اتهام قتل 
پسر همسایه اش بازداشت شده در حالی پای میز 
محاکمه ایستاد که منکر هرگونه دخالتی در مرگ 

این پسر جوان شد.
اوایل فروردین ســال 97 پســر جوانی به طرز 
مرموزی در خانه اش واقع در پیشــوای ورامین 
جان باخت. معاینات پزشکی قانونی نشان می داد 
وی به علت ایراد ضربه به ســرش و خونریزی 
مغزی جان باخته است. با شکایت خانواده این 

پسر تحقیقات جنایی آغاز شــد و مأموران در 
بررسی تلفن همراه این پسر پیامکی را مشاهده 
کردند که از ســوی شخصی به نام مهرداد ارسال 
شده و نوشته بود »من را ببخش عصبانی بودم و 

نفهمیدم چه کار می کنم.« بدین ترتیب مأموران در 
ادامه بررسی ها دریافتند مهرداد از هم محلی های 
این پسر بوده است بنابراین به سراغ وی رفتند. 
وی که منکر قتل بود گفت: من آن شب با حمید 

درگیری لفظی پیدا کردم اما قتل کار من نیست. با 
این حال این پسر بازداشت شد و سرانجام وی در 
شعبه دوم دادگاه کیفری استان تهران محاکمه شد.
 در حالی که خانواده مقتول برای وی درخواست 

قصاص داشــتند متهم گفت: شب حادثه من و 
برادرم خانه دوســتمان میهمان بودیم آخر شب 
که بیرون آمدیــم در خیابــان راه می رفتیم که 
ناگهان حمید با خودرواش با ســرعت زیاد به 
من نزدیک شــد و بعد هم جلوی پای ما ترمز 
کــرد. من به او اعتراض کــردم و ناراحت بودم 
اما متوجه شدم حمید مســت بود او از خودرو 
پیاده شــد و شروع به فحاشــی کرد در همین 
موقع برادرم وســاطت کرد و دعوا پایان یافت.

 مــن و حمید هیچ درگیری فیزیکی نداشــتیم. 
وقتــی هم او رفــت برادرم گفت ما همســایه 
هســتیم نباید ایــن رفتار را می کــردی که من 
پشــیمان شــدم و برای او پیــام عذرخواهی 
فرســتادم. من هیچ دخالت و اطلاعی از مرگ 
حمید نداشــتم. بدین ترتیب قضات شعبه دوم 
دادگاه کیفری اســتان تهران برای تصمیم گیری 
در این پرونده و صدور حکم وارد شــور شدند

حوادث

حوادث جهان
 تجمع صدها اسرائیلی  در قدس در محکومیت 

شهادت جوان معلول فلسطینی 
 صدها فعال اســرائیلی در اعتراض به شهادت جوان معلول 
ذهنی فلسطینی به دست نظامیان رژیم صهیونیستی در قدس 
اشغالی تظاهرات کردند.حدود 300 فعال چپگرای اسرائیلی در 
اعتراض به شهادت »ایاد الحلاق«، جوان معلول فلسطینی در 
میدان »هامشبیر« قدس اشغالی تظاهرات کردند و در پایان در 
مقابل مقر پلیس رژیم صهیونیستی در این منطقه تجمع کردند.
طبق این گزارش، معترضان شعارهایی را علیه »خشونت پلیس« 
این رژیم سر دادند. هاآرتص در ادامه گزارش داد، معترضان با 
سر دادن شعار هایی شــهادت ایاد الحلاق را محکوم کردند و 
پلاکاردهایی را در دســت داشتند که بر روی آنها عبارت های 
»زندگی فلسطینی ها مهم است«، »فلسطینی بودن جرم نیست« 
و »عدالت برای ایاد« نوشته شده بود. شبکه کان اسرائیل اعلام 
کرد که عناصر گارد مرزی این رژیم در نزدیکی »باب الدسباط« 
در قدس اشغالی به سمت یک جوان فلسطینی به زعم اینکه وی 
مسلح است، شــلیک کردند اما پس از به شهادت رسیدن این 
جوان مشخص شد که وی از افراد کم توان ذهنی است و مسلح 
نبوده است. دبیر کمیته اجرایی سازمان آزادیبخش فلسطین در 
پی به شهادت رسیدن ایاد الحلاق، معلول فلسطینی گفت: جامعه 
جهانی باید رژیم اشــغالگر را فورا بازخواست کند و دست از 
برخــورد با این رژیم به عنوان نهادی بالاتــر از قانون بردارد.
وی همچنین از دیوان بین المللی کیفری خواست پیش از آنکه 
فلسطین در جنایاتی بی حد و حصر غرق شود، تحقیقی جنایی 

درباره جنایات رژیم صهیونیستی آغاز شود. 

اعتراضات ضد نژادپرستی به کانادا رسید
 در اعتراض به کشــته شدن یک شــهروند سیاه پوست در 
آمریکا بدســت پلیس این کشــور، خیابان های شهر تورنتو 
صحنه اعتراضات ضد نژادپرستی شد. هزاران نفر از مردم کانادا 
در شــهر تورنتو در اعتراض به نژادپرستی و کشته شدن یک 
شهروند سیاه پوست آمریکایی بدست پلیس این کشور اقدام به 
برپایی تظاهرات کردند.دوشنبه هفته گذشته »جورج فلوید« در 
شهر مینیاپولیس ایالت مینه سوتا، بدست پلیس آمریکا به قتل 
رسید. انتشار تصاویر مربوط به این جنایت موجب به راه افتادن 
اعتراضات گسترده در داخل آمریکا شده و انتقادات زیادی را 
نیز از سوی کشورهای دیگر متوجه مقامات ایالت متحده کرده 
است.در کانادا نیز چندی قبل یک شهروند سیاه پوست به قتل 
رسیده بود.معترضان پلاکاردهایی با پیام هایی همچون »کشتارها 
را متوقف کنید« و »زندگی سیاه پوستان اهمیت دارد« در دست 
داشــتند.در داخل آمریکا نیز اعتراضات به خشونت کشیده و 
مقامات از گارد ملی برای فرونشاندن خشم معترضین استفاده 

می کنند.

متهم، قتل پسر همسایه را گردن نگرفت

آن قدر در رسانه ها و به ویژه صفحات حوادث روزنامه ها 
داستان های قربانیان خریدهای اینترنتی را خوانده بودم 
که کاما موارد امنیتی را رعایت می کردم اما   چنان فریب 
شیادان کمین کرده در فضای مجازی را خوردم که نه تنها 

سرمایه و پس انداز پدرم را از دست دادم بلکه ... 
این ها بخشــی از اظهارات دختر 20ســاله ای است که 
برای شناسایی و دستگیری یک کلاهبردار اینترنتی دست 
به دامان پلیس شــد. او که مدعی بود پول خرید جهیزیه 
اش توسط شیادان فضای مجازی به یغما رفته است، در 
حالی که از شدت نگرانی و اضطراب آرام و قرار نداشت، 
اشــک ریزان به مشــاور و مددکار اجتماعی کلانتری 
قاســم آباد مشهد گفت: هنوز یک ماه بیشتر از برگزاری 
جشن عروسی خواهر بزرگم نگذشته بود که »مجید« به 
خواستگاری ام آمد. من هم که به تازگی تحصیلاتم را در 
مقطع دبیرستان به پایان رسانده بودم، به خواستگاری اش 
پاسخ مثبت دادم چرا که پدرم کاملا مجید و خانواده اش را 
می شناخت و می دانست او جوانی با ایمان و اهل کار و 
زندگی است. به همین دلیل بلافاصله قول و قرارها گذاشته 
شد و من و مجید در حالی پای سفره عقد نشستیم که پدر 
بازنشسته ام اقساط خرید جهیزیه خواهرم را می پرداخت.  
خلاصه، دوران شــیرین نامزدی من و مجید در شرایطی 
آغاز شد که دغدغه تامین جهیزیه به یک معضل روحی 
برایم تبدیل شــده بود و به شدت آزارم می داد. به خوبی 
می دانســتم پدرم بدون آن که به روی خودش بیاورد در 
وضعیت اقتصادی سختی قرار دارد و حقوق بازنشستگی 
اش کفاف هزینه های سنگین زندگی را نمی دهد. اما از 
سوی دیگر من هم باید به خانه بخت می رفتم و جهیزیه 
ام را آماده می کــردم چرا که در همین مدت کوتاهی که 
از برگزاری مراســم عقدکنان می گذشــت متوجه شدم 
خانواده مجید اهل تجملات هســتند و به  نوع و مارک 
لوازم خانه اهمیت زیادی می دهند. این افکار همواره در 
ذهنم می پیچید و نمی توانستم با کسی در میان بگذارم. 
مجید فروشنده لوازم تزیینی ساختمان بود و درآمد خوبی 
داشت. هنوز دوران نامزدی ما به یک سال نرسیده بود که 
او بســیاری از لوازمی را که به عهده داشت و در سیاهه 
خواستگاری نوشته بودیم خرید و آماده برگزاری جشن 
عروسی شد، در حالی که پدر و مادرم هنوز نتوانسته بودند 
تکه کوچکی از جهیزیه مرا تهیه کنند. این موضوع به یک 

نگرانی عجیبی برایم تبدیل شده بود تا این که روزی وقتی 
در شبکه اجتماعی اینستاگرام مشغول جست و جو بودم 
با »پیج« فردی آشــنا شدم که مقدار زیادی لوازم منزل و 
جهیزیه عروس را با قیمتی بسیار مناسب به فروش گذاشته 
بود. برای لحظاتی روی قیمت اجناس با کیفیت و مارک 
های شــناخته شده خیره ماندم تا این که بالاخره تصمیم 
گرفتم یک وســیله ارزان قیمت خریداری کنم تا خدای 
ناکرده در چنگ کلاهبــرداران نیفتم. به همین دلیل یک 
دستگاه سشوار سفارش دادم تا در صورتی که این فروش 
اینترنتی کلاهبرداری بود پول زیادی از دست نداده باشم، اما 
درکمال ناباوری یک هفته بعد فردی که خودش را پستچی 
معرفی می کرد در منزل پدرم آمد و سشــوار سفارشی را 
در یک بسته بندی شــیک تحویلم داد. با شور و شوق 
خاصی به داخل پذیرایی رفتم و بسته را باز کردم. درست 
همان مارکی بود که سفارش داده بودم. خیلی خوشحال 
شدم و بلافاصله یک دستگاه جاروبرقی هم سفارش دادم. 
بعد ازآن با خانم فروشنده تماس تلفنی گرفتم و کلی درباره 
اجناس و قیمت های مناسب آن با هم گفت وگو کردیم. 
خلاصه، جاروبرقی هم یک هفته بعد و درســت با همان 
شیوه به دستم رسید. دیگر به آن فروشنده و لوازم خانگی 
آن ها اعتماد کامل داشتم. این بود که پدرم را راضی  کردم 
تا مبلغ وامی را که به تازگی گرفته بود به همراه همه پس 
اندازش به حساب فروشنده اینترنتی واریز کند تا همه لوازم 
جهیزیه ام را یک جا و با قیمتی مناسب خریداری کنیم. 
پدرم اگرچه بســیار تردید داشت و نمی توانست به این 
گونه خریدها اطمینان یابد اما وقتی چشــمان اشک بار 
مرا دید، همه ســرمایه اش را به حساب بانکی من واریز 
کرد و من هم با ارسال فهرســت کامل جهیزیه ام، وجه 
را به فروشنده اینترنتی پرداخت کردم. این بار هر روزی 
که سپری می شــد اضطراب بیشتری پیدا می کردم چرا 
که ده ها میلیون تومان دارایی و وام پدرم را به حســاب 
بانکی کســی ریخته بودم که هیچ ســند و مدرکی از او 
نداشــتم.  بالاخره از آن چه می ترســیدم به سرم آمد و 
با گذشــت 10روز از زمان واریز پول نه تنها لوازمی به 
دستم نرسید بلکه گوشی تلفن فروشنده نیز خاموش شد. 
وقتی به اداره پســت رفتم تازه فهمیدم برگه رسید پست 
هم جعلی اســت و من در دام کلاهبــرداری افتاده ام ... 

در امتداد تاریکی

ماجرای اشک های عروس!

ســرویس حوادث // معاون اجتماعی پلیس فتای 
ترفند  با  درباره کاهبرداری مجرمان سایبری  ناجا 
»دریافت اینترنــت ارزان قیمت به دلیل کرونا« به 

شهروندان هشدار داد. 
سرهنگ رامین پاشــایی گفت: در این روش، پیامی 
در گروه ها و کانال های شبکه های اجتماعی دست به 
دست می شود که برای دریافت اینترنت رایگانی که 
به مدت 60 روز بــرای هر اپراتور تلفن همراه ارائه 
شده، می توانید روی لینکی که در پیام هست، کلیک 
کنید؛ غافل از این که این لینک تنها روشی جدید برای 
فیشینگ محسوب می شــود و درصورتی که اگر از 

افزونه ضدفیشینگ استفاده کنید، با وارد شدن به این 
سایت به شما اعلام می کند که احتمال فیشینگ وجود 
دارد و بهتر است از وارد شدن به آن خودداری شود.
 معاون اجتماعی پلیس فتای ناجا با اشــاره به این 
که اینترنــت رایگان فقط برای مشــترکان اینترنت 
ثابت یا اینترنــت خانگی اســت و  اینترنت همراه 
و ســیار رایگان نیســت، بیان کرد:  کاربران نباید 
بــه هیچ وجه مورد فریب این دســت تبلیغات اعم 
از دریافت شــارژ رایــگان، دریافت حجم اینترنت 
رایــگان، اد کن جایزه بگیــر و ... قرار بگیرند و به 
هیچ وجه اقدام به نصــب این گونه نرم افزارها نکنند

کلاهبرداری با ارسال پیام
 »دریافت اینترنت ارزان قیمت به دلیل کرونا«

 

ســرویس  حوادث /زن جوان که با همدستی یک مرد 
شوهر خود را به قتل رسانده و جسدش را در حیاط خانه 
ویایی خود در بومهن دفن کرده بودند در شــعبه دهم 

دادگاه کیفری استان تهران محاکمه شدند.
راز ایــن جنایت هولناک حدود یک ســال و نیم قبل 
زمانی فاش شــد که مرد میانســالی به منظور ساخت 
استخر در حیاط خانه اش مشــغول کندن زمین بود که 
از عمق چند متری خاک تعدادی اســتخوان اســکلت 
انســان پیدا کرد. وی بلافاصله موضوع را به پلیس خبر 
داد و مأموران پس از بررســی ماجرا دریافتند اسکلت 
مربوط به یک مرد اســت که چند ســالی از دفن وی 
می گــذرد. مرد صاحبخانه به پلیس گفت: من این خانه 
را مدتی قبل از یک زوج جوان خریدم و می خواســتم 
در آن بازسازی کنم اما وقتی می خواستیم زمین را برای 
ساخت استخر بکنیم با این استخوان ها رو به رو شدیم.
بدین ترتیب مأموران به ســراغ ساکنان قبلی این خانه 
رفتند و در ادامه تحقیقات دریافتند در سال 92 پدر این 
خانواده به طرز مرموزی ناپدید شده بوده و همسرش به 
پلیس گفته بود که شــوهرش گم شده است. با توجه به 
اینکه پرونده مرد گمشــده بلاتکلیف رها شده بود و این 
زن نیز با مرد دیگری ازدواج کرده بود به وی ظنین شدند. 
بنابرایــن وی را تحت بازجویی قرار دادند و خیلی زود 
این زن اعتراف کرد که همسر فعلی او در سال 92 همسر 
سابقش را به قتل رسانده است. بدین ترتیب مرد جوان 
نیز دستگیر شد و به قتل با همدستی این زن اعتراف کرد.
دادگاه  دهــم  شــعبه  در  مــرد  و  زن  ایــن 
شــدند.  محاکمــه  تهــران  اســتان  کیفــری 
در ابتدای جلسه پسر بزرگ مقتول برای متهمان قصاص 
خواســت و همچنین معاون رئیس قــوه قضائیه نیز از 
طرف پســر کوچک مقتول که به ســن قانونی نرسیده 
اســت برای عاملان قتــل در خواســت قصاص کرد.
در ادامه جلسه، نخست مرد متهم در تشریح ماجرا گفت: 
اتهام قتل را قبول دارم اما قصدم کشــتن او نبود من از 
طریق خواهرم با این خانواده آشــنا شدم. خواهر من با 
فاطمه - همسر مقتول- دوست بود آنها برای پول پیش 
اجاره خانه از من یک و نیم میلیون تومان پول خواستند 
و من هم به آنها قــرض دادم بعد هم با هم رفت و آمد 
خانوادگی داشــتیم. آن موقع همسر من قهر کرده و تمام 
اموال مــن را تصاحب کرده و رفته بود. بچه هایم نیز با 
من زندگی می کردند. مدتی که از این ماجرا گذشت یک 
روز خواهرم به من تلفن کرد و گفت شوهر فاطمه او را 

کتک می زند و از من خواست که به کمکش بروم. وقتی 
به خانه آنها رسیدم دوستم می خواست با چاقو همسرش 
را بکشد که من مانعش شدم اما به من حمله کرد و من هم 
برای دفاع از خودم با چاقویی که از آشپزخانه برداشتم 
او را زدم که متوجه شدم کشته شده است. خیلی ناراحت 
بودم به فاطمه گفتم من به خاطر تو دوســتم را کشتم و 
گرفتار شدم اما حالا زندگی ام نابود شد در همین موقع 
فاطمه بــه من گفت اگر پلیس ما را دســتگیر کرد من 
می گویــم خودم او را زده ام. آن موقع بچه های مقتول در 
خانه نبودند ما جســد را همانجا رها کردیم و روز بعد 
با کمک فاطمه جســد را در باغچه حیاط دفن کردیم.

قاضی در ادامه پرسید: تو که خودت در زندگی مشترکت 
مشــکل داشــتی با چه صلاحیتی در زندگی این زوج 
دخالت کردی و مرتکب قتل شــدی؟ متهم گفت: من به 
درخواســت خواهرم به آنجا رفتم و قصدم کمک بود.

در ادامه فاطمه پای میز محاکمه ایستاد و در تشریح ماجرا 
گفت: من و شوهرم خیلی اختلاف داشتیم او همیشه مرا 
کتک می زد و با من بدرفتاری می کرد. شــب حادثه در 
آشــپزخانه در حال شام درســت کردن بودم که دوباره 
شوهرم شروع به فحاشی و کتک زدن من کرد و من هم 
با خواهر این مرد تماس گرفتم و درخواست کمک کردم.
نگرفتــی؟ طــلاق  چــرا  گفــت:  قاضــی 
- شــوهرم قبول نمی کرد او قبلًا دو بار ازدواج کرده و 
همســرانش را طلاق داده بود و می گفــت اگر تو هم 
طــلاق بگیری مــردم فکر می کنند من مشــکلی دارم 
اگر لازم باشــد تو را می کشــم اما طلاقــت نمی دهم. 
آن شــب هم وقتی ایــن مرد به خانه ما آمد شــوهرم 
می خواست او را هم بکشد که وی از خودش دفاع کرد.

در ادامــه قاضــی از متهــم مــرد پرســید کــه در 
بازجویی هــا اعتــراف کردی کــه با همســر مقتول 
داری؟ قبــول  آیــا  داشــتی  نامشــروع  ارتبــاط 

مــرد جوان در حالی که منکر ایــن ادعا بود گفت: من 
قبل از قتل هیچ ارتباطی با فاطمه نداشــتم بلکه 5 ماه 
بعد از قتل شــوهر فاطمه من به خانه پدرش در شیراز 
رفتــم و او را از خانواده اش خواســتگاری کردم. بعد 
هــم با موافقت آنها همانجــا او را به عقد موقت خودم 
درآوردم و الآن یــک فرزند هم داریم.ما برای اینکه از 
این ماجرا دور باشــیم به همدان رفتیم و در آنجا ساکن 
شدیم و فکر نمی کردیم بعد از 6 سال پرونده برملا شود.
بدین ترتیب قضات دادگاه بــرای تصمیم گیری درباره 
سرنوشت این زن و مرد و صدور رأی وارد شور شدند.

بعد از قتل دوستم با همسرش ازدواج کردم

روابط عمومی  اداره کل
  سالگرد ارتحال ملکوتی امام خمینی )ره( و قیام 15خرداد تسلیت شیلات هرمزگان

 

سرویس حوادث /  همزمان با مرگ مرموز مرد جوان 
همسر او که با چاقو زخمی شده بود مدعی است که 

مرگ همسرش یک اتفاق بوده است.
 زن میانسالی هراســان با کلانتری 133 شهرزیبا 
تماس گرفت و گفت: لحظاتی قبل صدای فریادهای 
زن همسایه به گوشمان رسید که کمک می خواست. 
این زوج جوان همیشه باهم درگیری دارند و صدای 
داد و فریادهایشــان مدام به گوش می رسد. امروز 
هم تصور می کردیم که مثل همیشــه با هم درگیر 
شده اند اما وقتی خودم را به آپارتمانش رساندم، در 
نیمه باز بود و رد خونــی از آپارتمان به راه پله ها 
کشــیده بود و زن همسایه به نام توران با بدنی نیمه 
جان افتاده بود. داخل خانه نیز جســد همســرش 
افتــاده بود کــه از او هم خون زیــادی رفته بود. 
به دنبال این تماس موضوع به بازپرس کشیک قتل 
پایتخت و تیم بررســی صحنه جرم اعلام شــد. با 
ورود تیم تحقیق به آپارتمان آنها با جســد مرد 38 
ســاله در حالی که از ناحیه کمر چاقو خورده بود 
مواجه شدند و دختر 2 سال و نیمه این زوج نیز در 
یکی از اتاق ها خواب بود. زن جوان که از ناحیه پا 
مجروح شده بود به بیمارستان منتقل شد و جسد به 
دستور بازپرس جنایی به پزشکی قانونی منتقل شد.

در حالی کــه تحقیقــات در این رابطــه ادامه و 
ســرنخ ها حکایت از آن داشــت که زن جوان در 
این جنایت نقش دارد خانــواده مقتول به نام ایمان 
از عروسشــان شــکایت کردند. آنها مدعی بودند 
که سهیلا، عروسشــان در این جنایت نقش دارد.

در حالی که انگشــت اتهامات به سمت سهیلا بود، 
تحقیق از زن جوان پس از بهبودی صورت گرفت اما 
منکر قتل شــد و گفت: 7 سال قبل با ایمان ازدواج 
کردم و حدود سه سال قبل بچه دار شدیم. اما بچه دار 
شدن ما هم نتوانست جلوی اختلافاتمان را بگیرد.

 اختلافاتمــان آنقــدر بــالا گرفت که دو ســال 
قبــل درخواســت طــلاق دادم و تــا نزدیــک 
طلاق هــم رفتیــم امــا به خاطــر دختــرم از 
تصمیمــی کــه گرفتــه بــودم منصرف شــدم.

او ادامه داد: اختلاف های ما همچنان ادامه داشــت. 
یک ســالی هم می شــد که می گفت افــرادی او 
را در خیابــان تعقیب می کنند و قصد ســرقت و 
کشــتن او را دارند. هر چه بــه او می گفتم به دکتر 
بــرود و تحت درمــان قرار بگیــرد بی فایده بود.

 3 روز قبــل از حادثــه قهــر کــردم و به خانه 
پــدرم رفتم. اما ایمــان چهارشــنبه به دنبالم آمد 

و مــرا بــه خانــه آورد کمــی هــم قرص های 
اعصــاب و خواب پــدرم را برداشــت و خورد.

درگیری خونین
زن جــوان ادامه داد: پنجشــنبه ظهر دخترم داخل 
اتاق خواب بود و مــن در حال نظافت خانه بودم 
که دوباره دعوا شروع شــد. این بار ایمان می گفت 
من کلید کمــدش را به صاحبــکارش داده ام و او 
نیز وســایلش را دزدیده و کمد را بهم ریخته است.

 دوبــاره همان توهمــات قبل را داشــت، من به 
داخل آشــپزخانه رفتم و مشــغول کارهایم بودم 
کــه ناگهان به ســمتم آمد و گلویم را فشــار داد.

او ادامه داد: داشتم خفه می شدم، تقلا کردم و در نهایت 
موفق شدم او را هل بدهم. بعد از کشوی کابینت که 
باز بود چاقویی برداشت و به من حمله کرد. من هم او 
را هل دادم که زمین خورد و بعد از خانه بیرون رفتم 
و با داد و فریاد همسایه ها را خبر کردم. من ضربه ای 
به همسرم نزدم و ممکن است زمانی که او را هل دادم 
این اتفاق افتاده باشد. با توجه به اظهارات زن جوان، 
به دستور بازپرس مرادی از شــعبه دوم دادسرای 
امور جنایی تهران، برای تحقیقات بیشــتر به اداره 
دهم دادسرای امور جنایی پایتخت انتقال داده شد.

ادعای بی گناهی در مرگ خونین شوهر

سرویس حوادث //  هوشیاری یکی از شــهروندان قشمی و اعام تردد افراد مشکوک در محله، 
باعث کشف سرقت و دستگیری سارقان شد. 

فرمانده انتظامی قشــم به خبرنگاران گفت: با اعلام احتمال ســرقت از منزل با یک دســتگاه 
خودرو، موضوع در دستورکار ماموران پلیس قرار گرفت.سرهنگ حسین الهی افزود: همسایه 
منزل به سرقت رفته با اعلام مشــخصات به پلیس، باعث شد تاخودروی سواری شناسایی و 
سه سرنشین دستگیر شــوند.وی ادامه داد: متهمان  برای ادامه تحقیقات به مقر انتظامی متنقل 
شدند.الهی، ضمن تشکر از اقدام هوشیارانه شهروند قشمی، تصریح کرد: نصب و کنترل دوربین 
مداربســته از راهکارهای کاهش احتمال وقوع سرقت است.به گزارش ایرنا ؛ شهرستان قشم 
شــامل جزیره های قشــم، هنگام و لارک با 150 هزار نفر جمعیت از تنگه هرمز به موازات 
سواحل استان هرمزگان به طول 150 کیلومتر و عرض میانگین 11 کیلومتر در آب های خلیج 

فارس گسترده شده است.

هوشیاری همسایه، سارقان منزل را ناکام گذاشت

ســرویس حوادث // ماجرای قتــل هولناک رومینا 
اشرفی به دست پدرش هر روز ابعاد جدیدتری پیدا 
می کند. برخی رسانه ها گزارش دادند که  پدر قبل از 

قتل او درباره مجازات خود تحقیق کرده بود.
 به ادعای شهروند پدر رومینا قبل از ارتکاب این 
جنایــت فجیع با یک وکیل تماس گرفته و فهمیده 
بود که طبق قانون پدر، ولی دم اســت و قصاص 
نمی شود. در همین حال  حمیدرضا گودرزی وکیل 
پایه یک دادگستری با اشاره به جنبه عمومی قتل 
رومینا اشــرفی توسط پدرش اظهار کرد: از لحاظ 
قانونی پــدر در صورت قتــل فرزندش قصاص 

نمی شــود، اما جنبه عمومی جرم را که 3 تا 10 
سال حبس اســت، باید بگذراند  . در همین حال  
قاضی حشمت رســتمی  درون کلا،  قاضی دادگاه 
عالی اســتان مازندران، نیــز در گفت وگو با خبر 
آنلاین با بیان این که عمل پدر این طفل در کشتن 
او، بدون کیفر نمی مانــد به تقصیر جامعه در این 
قبیل جنایات نیز اشاره کرد و افزود: جامعه نیز با 
فشارهایی که بر اعصاب پدر تحقیر شده وارد کرده 
مقصر است و از آن مهم تر جامعه نتوانسته وجود 
بیماری و ناهنجاری در روح و روان این پدر را به 

موقع تشخیص و چاره کند.

تحقیق پدر رومینا از مجازات خود قبل از قتل دخترش!

سرویس حوادث // سرپرست فرماندهی   
بلوچستان  و  سیســتان  هامون  انتظامی 

گفت: زن جوانی که برای نجات پســربچه 
به داخل رودخانه سیستان  خردســالش 

به آب  )نهرآب(این شهرســتان  محدوده 
زده بود به دلیل آشــنا نبودن به فنون شنا 
جان باخت. سرهنگ حسین نوری فرید در 
این باره اظهار کرد:  در بررسی های ماموران 
کانتری11 مشخص شد پسربچه ای دو و نیم 
ساله که به همراه خانواده اش برای تفریح در 
کنار رودخانه رفته بود به داخل آب سر خورد 
و مادر 35 ساله اش برای نجات فرزندش به 
داخل آب رفته تا کودک خود را  از آب بیرون 
بکشد که متاسفانه به دلیل آشنا نبودن با 
فنون شنا در رودخانه گرفتار و غرق می شود.

 رسول راشکی،مدیر عامل جمعیت هلال 
احمر سیستان و بلوچستان نیز در گفت وگو 

افزود: تیم غریق با خبرنــگار عصرهامون 
نجات شهرستان هامون بلافاصله پس از 
اطلاع از حادثه در محل حاضر و عملیات 
جست وجو برای پیدا کردن جسد فرد غرق 
شده شــروع شده ولی متاسفانه  نتیجه ای 
حاصل نشده اســت.  در تاریخ 9 خرداد 
ماه  نیز 3 جوان در آب های تالاب هامون 
غرق شدند که جسد یکی از این سه غریق 
هنوز پیدا نشده است و جست وجو برای 
یافتن پیکر این فرد توســط نجاتگران و 
غواصان جمعیت هلال احمر شهرســتان 
های هیرمند ، زهک و زابــل ادامه دارد.  

جان باختن مادر فداکار برای نجات فرزندش

  
                                آگهی تغییرات 

شــرکت فنی مهندسی عمران ترانشه هرمز شرکت ســهامی خاص به شماره ثبت  6806 و 
شناســه ملی 10800095918 به استناد صورتجلســه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده 

مورخ 1398/07/14 تصمیمات ذیل اتخاذ شــد : - اعضای هیئت مدیره به شــرح ذیل 
برای مدت دو ســال انتخاب گردیدند: - آقای سیاوش عامری سیاهویی به شماره ملی 
3380111147 - خانم ژیلا بارانی برواتی به شماره ملی 3111602648 - خانم لیلا قانع 
به شماره ملی 2572547341 - آقای احمد جعفری کووئی به شماره ملی 3390224076 
به سمت بازرسی اصلی و آقای ابوالقاسم بازیار به شماره ملی 2491531879 به سمت 

بازرسی علی البدل برای مدت یک سال مالی انتخاب گردیدند. - روزنامه دریا جهت درج آگهی های شرکت انتخاب 
گردید.. شناسه آگهی )863697( 

اداره كل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان اداره ثبت شركت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

  
                  آگهی تغییرات 

شرکت فنی مهندسی عمران ترانشه هرمز شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 6806  و شناسه 
ملی 10800095918 به اســتناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1398/07/14 تصمیمات ذیل 

اتخاذ شــد : - سمت اعضای هیئت مدیره به شرح ذیل تعیین گردید: - خانم ژیلا بارانی 
برواتی به شماره ملی 3111602648 به سمت مدیرعامل و عضو هیئت مدیره - خانم لیلا 
قانع به شماره ملی 2572547341 به سمت رئیس هیئت مدیره - آقای سیاوش عامری به 
شماره ملی 3380111147 به سمت نائب رئیس هیئت مدیره - کلیه اسناد و اوراق بهادار 
و تعهدآور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها و عقود اسلامی فقط با امضای 

آقای علیرضا جعفری )سهامدار( همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. شناسه آگهی)863699(
اداره كل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان اداره ثبت شركت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

سرویس حوادث // جانشین مرزبانی هرمزگان گفت: یک 
فروند کشــتی به همراه موتورلنج صیادی متخلف حامل 

111تن ماهی قاچاق در استان توقیف شد. 
ســرهنگ عبدالله لشکری در تشــریح این خبر افزود: مرزبانان 
شهرستان های بندرعباس و قشم با انجام اقدام اطلاعاتی، از صید 
غیرمجاز یک فروند کشتی و موتورلنج صیادی در دریا مطلع شدند.
وی بیان داشت: مرزبانان با هدایت اطلاعاتی موفق شدند موقعیت 

شناورها را در دریا شناسایی و در یک اقدام ضربتی آنان را توقیف کنند.
جانشــین مرزبانی هرمــزگان اظهارداشــت: در بازرســی از 
شــناورهای توقیفــی 111تن ماهــی قاچاق از نــوع هوور 
بــه ارزش 45 میلیــارد و 500 میلیــون ریال کشــف شــد.

بــه گــزارش ایرنــا ؛ لشــکری یادآورشــد: در این راســتا 
19 متهــم دســتگیر و جهــت تشــکیل پرونــده و ســیر 
شــدند. قضایــی  مقام هــای  تحویــل  قانونــی  مراحــل 

شناورهای متخلف حامل 111تن ماهی قاچاق در هرمزگان توقیف شد

سندمالکیت خودرو سواری تویوتا کامری  پلاک 31129 قشم شخصی  مالکیت 
اردشیرتکی زاده شماره موتور خودروA204688 شماره شاسی خودرو   498692  
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خبری

 ممنوعیت برگزاری مراسم عروسی دربندر خمیر
 امین درساره ، سرویس شهرستان // فرماندار شهرستان بندرخمیر 
گفت:بنا به مصوبه شــورای تامین شهرســتان ، با توجه به وضعیت 
قرمز و هشدار در شهرستان در زمینه بیماری کرونا و کنترل بیماری 
، هرگونه اجتماع و برگزاری مراسم عروسی تهدیدی علیه بهداشت 
و ســلامت مردم شهرستان بوده و ممنوع است و در صورت تخلف، 
برگزارکننــدگان به دســتگاه قضایی معرفی می شــوند.به گزارش 
خبرنگار دریا ؛ رییس شــورای تأمین شهرستان خاطرنشان کرد:با 
توجه به دو فوتی در شهرستان ناچار هستیم برخی محدودیت ها و 
ممنوعیت ها را مصوب کنیم و تعدادی از روســتاها قرنطینه شوند و 
قطعا مردم شریف شهرستان هم شرایط کنونی شهرستان را درک می 
کنند.میرهاشم خواستار همچنین تاکید کرد:در روستاها نیز دهیاران 
و شوراها مکلف هســتند منع برگزاری را به برگزار کنندگان اعلام 
کنند.فرماندار بندرخمیر تاکید کرد: وضعیت شهرستان از نظر شیوع 
کرونا همچنان قرمز بوده و اگر شهروندان دستورالعمل های بهداشتی 
را رعایت نکنند در کنترل این بیماری با مشــکل مواجه می شویم.
خواستار در ادامه با اشــاره به بی توجهی شهروندان به هشدارهای 
بهداشتی گفت: متاسفانه شاهد ابتلا شــدن تعدادی از شهروندان به 
این ویروس هستیم که دلیل آن عدم توجه شهروندان به هشدارهای 
وزارت بهداشت و تردد غیر ضروری در بیرون از خانه می باشد.وی 
گفــت : از مردم می خواهیم طی هفته های پیش رو در خانه بمانند 
و از تردد غیرضرور به روســتاها و شهرها خودداری کنند زیرا در 
صورت عدم ماندن در خانه و خود مراقبتی ، قطعا تدابیر مســئولان 

هم نتیجه لازم را نخواهد داد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان 

مطرح کرد
اصلاح پیش از موعد خط انتقال آب بندرخمیر

 ســعیده دبیری نژاد سرویس شهرستان  // مدیرعامل شرکت آب 
و فاضــلاب هرمزگان از اتمام پیش از موعد اصلاح خط انتقال آب 
بندرخمیر خبر داد.به گزارش  خبرنگار دریا ، امین قصمی افزود: در 
پی شکستگی خط انتقال و پس از اطلاع رسانی قطعی آب مشترکان 
بندرخمیر و روستاهای مسیر، عملیات اصلاح شبکه به صورت شبانه 
روزی آغاز شــد.وی با بیان اینکه پیش بینی اولیه برای اصلاح خط 
انتقال خمیر 36 ســاعت بود، افزود: بــه منظور کاهش زمان انتظار 
مشترکان شهر خمیر و روســتاهای مسیر در دریافت آب، با تلاش 
مهندسان و اکیپ اتفاقات آبفا، اصلاح خط انتقال زودتر از زمان پیش 
بینی به پایان رسید.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان ضمن 
قدردانــی از صبوری مردم در زمان اصلاح خط انتقال، گفت: اطلاع 
رســانی اولیه و ذخیره مورد نیاز آب از سوی مشترکان و همچنین 
ذخیره مخزن آب شهرســتان خمیر، باعث شــد تا در زمان اصلاح 
خط انتقال با چالش مواجه نشــویم.قصمی ادامه داد، آب مشترکین 
شهرستان خمیر و روستاهای مسیر پس از اصلاح خط انتقال وصل 
شــده و آبرسانی به مشترکان طبق برنامه از قبل تعیین شده در حال 
انجام است.وی ابراز امیدواری کرد، با پر شدن مخازن ذخیره و پمپاژ 

آب، وضعیت توزیع آب به پایداری لازم برسد. 

سرویس شهرستان // بندرخمیر از بنادر مهم ایران است 
که عاوه بر اقتصاد دریامحور، گردشگری و به ویژه طبیعت 

گردی در این بندر رونق خوبی دارد.
 اما بحث مورد نظر در این نوشتار اکو-توریسم یا بوم گردشگری 
هست. هر چند یکی از بارزترین، رایج ترین و البته پرطرفدارترین 
انواع گردشگری، طبیعت گردی است. طبیعت گردی به هر نوع 
سفر به مکان های طبیعی اطلاق می شود و در واقع پایه و اساس 
این نوع گردشگری، طبیعت است که به آن گردشگری طبیعت گرا 
و یا گردشگری بر پایه طبیعت نیز گفته می شود. برخی به اشتباه 
اکوتوریسم را با طبیعت گردی هم معنی می دانند. در واقع، طبیعت 
گردی خود انواع مختلفی دارد و در گروه های متنوعی دسته بندی 
می گردد که اکوتوریسم یکی از آن هاست. بنا بر تعریف انجمن بین 
  )international ecotourism society( المللی بوم گردشگری
اکوتوریسم ) بوم¬ گردشگری( سفری مسئولانه به نواحی طبیعی 
است که به حفظ محیط زیست و پایداری رفاه مردم محلی منجر 
شــود که در ادامه به صورت مفصل به آن پرداخته می شود. از 
آن جایی که در بندرخمیــر تالاب بین المللی خور خوران قرار 
دارد که انــواع متعدد پرندگان نایاب، گونه های متنوع گیاهی و 
غیره وجود دارد و حفاظت از آن ها در کنار گردشــگری لازم 
می باشد، اکوتوریسم یا بوم گردشگری در بندر خمیر می تواند به 
عنوان یکی از مناطق کشور نقش مهمی ایفا نماید. در اکوتوریسم 
صرفاً دیدار مطرح نیست بلکه آموزش محیط زیست و نفع رسانی 
به جوامع محلی و غیره ضروری می باشــد. بوم گردشگری می 
تواند در ارتقاء و توسعه گردشگری در بندر خمیر نقش مهمی ایفا 
نماید. این نوشتار که با حمایت های فرهنگی شورای اسلامی شهر 
بندر خمیر و شهردار پرتلاش و فرهنگ دوست این شهر جناب 
آقای مهندس جواد محمودی به رشته تحریر در می آید، در نظر 
دارد به نقش اکوتوریسم یا بوم گردشگری در توسعه گردشگری 
بندرخمیر پرداخته و نشــان دهد که با توجه به اهدافی که در بوم 
گردشگری مورد نظر است، این نوع گردشگری علیرغم نوپا بودن 
در کشور ایران، می تواند در بندرخمیر کارآیی خوبی داشته باشد. 
برای آشنایی با مفاهیم مورد بررسی باید عنوان نمود که اکوتوریسم 
از دو واژه اکولوژی و توریســم مشتق شده است: اکولوژی بنا به 
تعریف جانور شــناس معروف آلمانــی ernest haeckel به 
مجموعه دانش مرتبط با طبیعت، یعنی بررســی کلیه روابط بین 
جانوران با محیط ارگانیک و غیر ارگانیک آن ها گفته می شود 
که این رابطه ممکن اســت دوســتانه یا خصمانه باشد و به طور 
مستقیم یا غیر مستقیم صورت بگیرد؛ توریسم هم به نقل از سازمان 
جهانی جهان گردی پدیده ای اجتماعی، فرهنگی، تجاری بوده، که 
مستلزم جابجایی مردم به مکانی غیر از محل سکونت و کار خود 
است. اکوتوریسم غالبا در منطقه ای نامسکون و کم دست خورده 
اتفاق می افتد و اکوتوریست ها به گشت و گذار و تماشای جلوه 
های ویژه طبیعت )گونه های نادر گیاهی و جانوری، هوای پاک، 
و دیگر خصیصه های بوم شناختی( می پردازند.) عمار رحیمی، 

گروه گردشگری گاندو( 
 که تمام این ویژگی هــا در بندرخمیر و به ویژه در تالاب خور 
خوران و جنگل های حرا آن وجود دارد. این تالاب نامســکون 
بوده و گونه های نادر گیاهی و جانوری و دیگر خصیصه های بوم 

شناختی را دارد. علاوه بر این تالاب، مکان های طبیعی اطراف 
بندرخمیر که جزو شهرستان بندرخمیر می باشند، شاخصه های 
گونه های نادر گیاهی و جانوری را دارند. مناطقی در پل، رویدر 
و لاتیــدان این ویژگی ها را دارند. در اطراف پل لاتیدان گونه ی 
گیاهی نادر وجود دارد که به در زبان محلی به آن لاتی می گویند. 
این درختچه که در صورت خشک بودن بسیار اشتعال زا است، 
در زمان سر سبز بودن مکان زندگی پرندگان، خزندگان، حشرات 
و دیگر گونه های جانوری است که مورد توجه گردشگران بوم 
گردشگری می باشد. تالاب خور خوران نیز دارای آبزیان منحصر 
به فردی است که حفاظت از آن ها برای هر گردشگری لازم می 
باشد و آموزشی که توسط بوم گردشگری می تواند در تالاب خور 
خوران اجرا گردد، در حفاظت از تالاب بســیار مهم است.  البته 
اکوتوریســم علاوه بر این رابطه تنگاتنگ با طبیعت دارای چهار 
ویژگی عمده دیگر نیز هست که عبارتند از: 1- پیوند با فرهنگ: 
فرهنگ مقوله مهمی است که در هر نقطه از جهان مولفه مربوط به 
خود را دارد. هر گوشــه از جهان دارای فرهنگ و آداب و رسوم 

متفاوتی می تواند باشد.
 و همچنین می توان از تبادل فرهنگی و اشــتراکات فرهنگی در 
مناطق متعدد جهان نام برد. تشــخیص و شناخت فرهنگ ها، 
یکی از اهداف و موضوعات جذاب برای اکوتوریست است. این 
تشخیص و شــناخت، از طرق مختلف به ویژه از طریق ارتباط 
با افراد محلی و کمک بومیانی که همواره با طبیعت هم زیســتی 
دارند، صورت می پذیرد. در بندر خمیر نیز اکوتوریســت ها می 
توانند فرهنگ و آداب و رسوم مردم بندرخمیر را به ایران و جهان 
بشناسانند. بندرخمیر دارای فرهنگ و آداب و رسوم غنی می باشد 
که به خوبی به گردشــگران شناسانده نشده است. مهم تر از همه 
این است که فرهنگ دریایی و مسایل مربوط به آن نظیر نهمه ها 
دریایی، رســم به آب انداختن لنج، آواهایی که زمان کشیدن تور 
صیادی خوانده می شــد و گاها خوانده می شود و دیگر آداب و 
رسوم مربوط به دریانوردی که جذابیت خاصی برای اکوتوریست 
ها دارد، به وســیله اکوتوریســت ها می تواند به مجامع جهانی 
شناسانده شــود. در بندر خمیر آداب رسوم جالبی در ارتباط با 
مراسم های عروســی، عید فطر، عید قربان، ماه مبارک رمضان 
و غیره وجود دارد که اگر توسط اکوتوریست ها به مناطق دیگر 
شناسانده شود در جذب گردشگر به بندر خمیر بسیار تاثیرگذار 
است. 2- دوم یادگیری و آموزش- این ویژگی به تعامل، گفت و 
گو و ارتباطی که بین اکوتوریست، محیط زیست و افراد محلی یک 
 منطقه ایجاد می¬ شود اشاره دارد. این مهم از اساسی ترین اهداف
 اکوتوریست ها می باشــد. در تالاب خوران یکی از مشکلات 
عدیده ای که وجود دارد، عدم رعایت اصول گردشگری توسط 
گردشگران و مســافران است. در تالاب خور خوران گونه های 
کمیاب جانوری و گیاهی زیســت می کنند. گاها گردشگران و 
مسافران ممکن است به محل تخم گذاری پرندگان نایاب رفته و 
باعث تخریب آن مکان ها گردند و به همین دلیل در نظر داشتن 
مسایل محیط زیستی در زمان گردش در تالاب اهمیت ویژه ای 
دارد. هر چند به قایق دارانی که گردشگران را در تالاب به گردش 
می برند، آموزش های اولیه داده شده است، اما قایق داران شخصی 
هم هســتند که ممکن اســت این اصول را به طور کامل رعایت 

نکنند. نگارنده خود به عینه تمام مسایل مربوط تالاب را دیده و 
در معیت جناب آقای مهندس جواد محمودی شهردار بندرخمیر 
با قایق داران صحبت نموده است. با وجود این اکوتوریست ها با 
یادگیری مسایل محیط زیستی تالاب ها در بندر خمیر می توانند 
به خوبی این مباحث را به قایق داران، گردشگران و مردم بومی 

آموزش دهند. 
بنابراین نقش آموزش مــداوم و با برنامه می تواند تاثیر زیادی 
در گردشــگری و توســعه آن در بندر خمیر داشته باشد. چون 
اکوتوریست ها تعامل با مردم محلی را به خوبی آشنایی دارند، 
تاثیر گفتار آن ها می تواند بر مردم محلی بیشتر باشد. 3- پایدار 
بودن: پایدار بودن در مفهوم اکوتوریســم به این معناست که این 
فعالیت گردشــگری بایســتی کم ترین میزان تخریب -برای 
محیط طبیعی و فرهنگی خود به دنبال داشــته باشــد..) عمار 
رحیمی، گروه گردشــگری گاندو( در همین راستا نیز می توان 
برای توسعه گردشگری پایدار در بندرخمیر و به ویژه در تالاب  
خور خوران و دیگر بافت های اجتماعی و فرهنگی تلاش نمود. 
چون اکوتوریسم کمترین میزان تخریب برای برای محیط طبیعی 
و فرهنگی در پی دارد علیرغم نوپا بودن این رشته گردشگری، 
می تواند به عنوان پایدارترین نوع گردشگری در بندرخمیر مورد 
اســتفاده قرار گیرد.  4- ارتقا رفــاه مردمان جامعه محلی: بوم 
گردشگری بر پایه مشارکت، مالکیت و ایجاد فرصت اقتصادی 
برای مردم محلی )مردمی که درون و یا پیرامون مقصد گردشگری 
زندگی می کنند( استوار است و در واقع باید ابزاری  برای حفاظت 
و بالا بردن ســطح کیفی جامعه محلی باشد.) همان( به یقین این 
سبک از گردشگری می تواند برای مردم محلی بندرخمیر باعث 
اشــتغال زایی، تولید ثروت پایدار و غیره گردد. می تواند خانه 
های بوم گردی و آموزش گردشــگری را ارتقا دهد و از سوی 
دیگر نوعی آموزش برای مردم محلی بندر خمیر باشد. صنعت 
گردشگری در بســتر زمان می تواند به رفاه مردمان بندر خمیر 

کمک کند و آن ها می توانند از این طریق امرار معاش نمایند. 

 بندر خمیر از ظرفیت بالایی برای اکوتوریســم برخوردار است. 
وجود آب و هوای مناسب در فصل زمستان، قرار داشتن تالاب 
های بین المللی در این بندر شهر، تنوع گونه های گیاهی و جانوری 
در شهرستان بندر خمیر، روحیه مسالمت آمیز و توام با تساهل و 
تسامح این شهر، مشارکت داوطلبانه مردم بومی در امور فرهنگی 
و اجتماعی، وجود سرمایه گذار در بخش گردشگری، تعدد اقوام 
متعدد در شهرستان بندر خمیر، دارا بودن مواریث کهن دریانوردی 
و غیر دریانوردی، وجــود گونه های نادر حیات وحش، تلاش 
های مسئولان این شهر تاریخی برای ارتقا انواع گردشگری، توجه 
ویژه مردم بندر خمیر برای آموزش پذیری در زمینه انواع متعدد 
گردشگری، نزدیکی به جزیره قشم و تعدد رفت و آمد گردشگران 
از مسیر شهرستان بندرخمیر به جزیره قشم و وجود پتانسیل های 
متعدد اکوتوریسم در بندرخمیر باعث گردیده است تا بتوان به آینده 
اکوتوریسم در بندرخمیر امیدوارتر بود. هر چند وجود و توسعه 
این نوع گردشگری در ایران و بندر خمیر در ابتدای راه است، اما از 
بین تمام انواع گردشگری، اکوتوریسم تطابق بیشتری با بندرخمیر 
دارد. در روز جهانــی تالاب ها در بندر خمیر همواره بر اهداف 
اکوتوریسم در این بندرشهر که حفاظت از تالاب ها از نگاه های 
زیست محیطی از جمله این موارد می باشد، تاکید فراوانی صورت 
گرفته است. حفاظت از تنوع جانوری و گیاهی تالاب ها در بندر 
خمیر در راستای اهداف اکوتوریسم می باشد و در همین ارتباط 
می توان به آینده اکوتوریسم در بندر تاریخی خمیر امیدوار بود و 
تلاش نمود. هر چند ممکن است همانند سراسر جهان، اکوتوریسم 
در بندر خمیر هم به تدریج مسیر توسعه خود را طی نماید، اما به 
نظر می رسد اکوتوریسم می تواند از پایداری خوبی در بندرخمیر 

برخوردار گردد.

نقش اکوتوریسم و بوم گردشگری در توسعه گردشگری بندرخمیر

                                                           M.hassannia1354 gMail.coM@
 دكتر محمد حسن نیا/ دريا
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سلامت

04:19:36  اذان صبح
 05:50:1۷
 12:43:39 
 19:36:00
 19:53:28

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:34:19  اذان صبح
 06:11:23 0

 13:14:05
 20:15:49

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

04:35:00  اذان صبح
 06:08:10
 13:05:22
 20:01:34
 20:19:25

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:56:22  اذان صبح
 06:18:26
 11:40:04
 1۷:00:4۷
 1۷:1۷:42

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

04:25:32  اذان صبح
 05:59:46
 12:58:32
 19:56:18
 20:14:18

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:04:50  اذان صبح
 05:40:08
 12:40:2۷
 19:39:45
 19:5۷:56

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

05:36:43  اذان صبح
 0۷:02:13
 12:10:2۷
 1۷:1۷:38
 1۷:35:24

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:09:00  اذان صبح
 05:4۷:08
 12:51:15
 19:54:23
 20:12:58

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب20:34:15  اذان مغرب اذان مغرب

طالع بینی
  فروردین :

امروز می توانید کارهــای زیادی را در یک 
چشــم به هم زدن به انجام برســانید. شاید 
 برای این که از زندگی لذت بیشــتری ببرید 
تصمیم بگیرید تعهدات تان را بــرای مدتی کنار بگذارید، اما 
فعــاً ارزش اش را ندارد که وظایف تان را رها کنید. به خاطر 
وضعیتی که در آن گیر افتاده اید دیگران را سرزنش نکنید. فقط 
به نتیجه ی کارتان فکر کنیــد و این که در طولانی مدت چه 

پیامدهایی به دنبال خواهد داشت.
  اردیبهشت :

امروز بــه هیچ وجه نمی توانیــد از زیر بار 
مســئولیت شــانه خالی کنید، اما به هرحال 
دل تان می خواهد دســت از کار بکشــید 
و احساســات تان را به نمایش بگذارید. چیزی که عقل تان 
به شــما می گوید با احساسات تان جور نیست، همین باعث 
شــده که نتوانید کارهای عادی روزمره ی خود را تمام کنید. 
اگر تصمیم دارید هر طور که شده به مسیرتان ادامه دهید، بدانید 
 که مجبور نیستید دست به کار شگفت انگیزی بزنید. بگذارید
 احساسات تان اوج بگیرند، اما قبل از این که دست به کار شوید 
راهی پیدا کنید تا احساسات برانگیخته ی خود را فروکش کنید.

خرداد : 
به نظر می رسد که دوستان و همکاران تان 
حسابی سرتان را شلوغ کرده اند، اما این دقیقاً 
همان چیزی است که خودتان دوست دارید. 
از این فرصت اســتفاده کنید و خاقیت های تان را به نمایش 
بگذارید. آرزوهای مهمی که در سر دارید به تدریج رنگ می 
بازند، پس بهتر اســت خودتان را بیهوده سرگرم امور پیش پا 
افتــاده نکنید. انرژی خود را برای چند روز آینده ذخیره کنید، 
حتماً به آن نیاز خواهید داشت. سعی کنید با سرعت مایم پیش 

بروید تا شانس موفقیت تان بیشتر شود.
  تیر :

گاهی این قدر با احساسات دیگران همدردی 
مــی کنید که دیگر نمی دانیــد چه طور باید 
واکنش نشــان دهید. اما امروز ممکن است در یک وضعیت 
سخت کاری قرار بگیرید و ســریع از خودتان واکنش نشان 
دهید، اما حواس تان باشد که برای ثابت کردن موضع خود به 
دیگران تکانه ای عمل نکنید. گاهی اعتماد به نفس بیش از حد 
مشکل به بار می آورد. بهتر است برای این که بهتر بتوانید تصمیم 

بگیرید نظرات دیگران را هم بشنوید.
 مرداد :

امروز با احساســات عمیقی سر و کار دارید 
که در تاش اند راهی به بیرون پیدا کنند، اما 
شاید دیگران متوجه این حالات شما نشوند. 
از آن جایی که افکارتان همین طور سربسته باقی مانده اند فشار 
زیادی را به شما وارد می کنند. اگر تصمیم دارید که حرف بزنید 
و خودتان را سبک کنید بهتر است قبل از هر چیزی شنونده ی 

تان را در نظر بگیرید.
   شهریور :

دل تــان نمی خواهد که دیگران بدانند از چه 
چیزهایی خوش تان می آید و از چه چیزهایی 
متنفرید، به همین خاطــر ترجیح می دهید 
تمایات تان را مخفی نگه دارید. توجیه تان این است که نمی 

خواهید دیگران را خسته کنید. 
    مهر :

از این که به دوســتان و همکاران تان محبت 
کنید لذت می برید، اما سعی می کنید محبت 
تان را طوری نشان دهید که به آن ها وابسته 
نباشــید. اما امروز به راحتی نمی توانید چنین رویه ای را در 
پیش بگیرید، زیرا دوســتان تان بیش از آن چه فکرش را می 
کنید به محبت شما پاسخ خواهند گفت. به خاطر همین شدت 
رفتارهاست که باید با تناقض های درونی تان روبرو شوید و 
حل شان کنید. شاید اول اش کمی سخت باشد، اما بهتر است 

احساساس تان را بروز دهید و مقاومت نکنید.
   آبان :

امروز ممکن است چیزی برای تان اتفاق بیفتد 
که از کنترل شما خارج است، حتی ممکن است 
واکنشی که نشان می دهید خیلی شدید باشد. 
شــاید بگویید که تصمیم دارید در برابر جریانات پیش آمده 
مقاومت نکنید، اما واقعیت این اســت که به راحتی نمی توانید 

انعطاف پذیری نشان دهید. 
   آذر :

 امروز ممکن اســت با کسی روبرو شوید که 
ایده های بزرگی در ســر دارد و فرصت های 
قابل توجهی را پیش روی شما قرار می دهد، 
به همین دلیل احساس بسیار خوبی به شما دست خواهد داد. اما 
شاید یک صدای خفه از ته قلب تان به شما بگوید که ای کاش 
این همه مشغله نداشتید. ممکن است وارد گفت و گوهایی شوید 

که اصاً معلوم نیست به کجاها خواهند کشید.
    دی :

امروز همه چیز مشکل به نظر می رسد. اگرچه 
ســعی می کنید مطابق برنامه ای که از پیش 
تعیین کرده اید حرکت کنید، اما ممکن اســت 
احساس کنید که کارها از روال طبیعی برنامه خارج شده اند. 
امروز برخاف همیشه وقتی حرف می زنید از این موضوع به آن 
موضوع می پرید، حتی گاهی چنان در افکارتان گم می شوید 

که دیگر کسی نمی تواند شما را به خودتان بیاورد.
    بهمن :

در ظاهر به نظر می رسد که آماده ی تغییرات 
هستید، اما واقعیت این است که هنوز ذهن تان 
نمی تواند با حقایق جدید کنار بیاید. اما بدانید 
که این سرسختی مشکل ساز خواهد شد. اجازه ندهید که ترس 
بر شما غلبه کند و رفتارتان را تحت تأثیر قرار دهد. قبل از این 
که انرژی های منفی خرابی به بار آورند بهتر است مشکل تان را 

با دیگران در میان بگذارید.
اسفند :  

امــروز می خواهید با کاری که انجام می دهید 
همه را تحت تأثیر قرار دهید، اما بدانید که راه 
ســختی را در پیش گرفته اید. به نظر می رسد 
که نیازهای فعلی تان با اهداف بلند مدتی که در سر دارید جور 
درنمی آیند، به همیــن خاطر نمی توانید درباره ی قدم بعدی 
تصمیم بگیرید. به جای این که در دنیای بیرون پاسخ پرسش 
های تان را جست و جو کنید، بهتر است ذهن تان را آرام کنید 

و به درون خودتان رجوع کنید.

 
سرویس ســامت // افراد در قرنطینه کم کم 
خسته شده اند و بســیاری از آن ها به جریان 

زندگی روزمره بازگشته اند.
 اما تابستان در راه است و همه ما از تفریحاتی 
که در دل تابستان جا خوش کرده اند، خبر داریم. 
تفریحاتی مانند استخر رفتن و خوش گذرانی در 
کنار دوستان! چه باید کرد؟چندین ماه از شیوع 
ویروس کرونا می گذرد. بیمارستان هایی که کم کم 
پر از مراجعان مبتا به کرونا شد و سیستم های 
بیمارستانی که شبانه روز درگیر شدند. سوالات 
زیادی برای همه ما وجود داشــت. ویروس 
چگونه گســترش پیدا می کنــد؟ چه چیزی 
موجب بیمار شدن افراد می شود؟هنوز هم پاسخ 
به این سوالات در جریان است اما سرنخ های 
زیادی در این رابطه به وجود آمده است. افراد 
در قرنطینه کم کم خســته شده اند و بسیاری از 
آن ها به جریان زندگی روزمره بازگشته اند. اما 
تابستان در راه است و همه ما از تفریحاتی که 
در دل تابستان جا خوش کرده اند، خبر داریم. 
تفریحاتی مانند استخر رفتن و خوش گذرانی در 
کنار دوستان! چه باید کرد؟تارا کرک سل، استاد 
و محقق ارتباط ریسک در مرکز بهداشت جان 
هاپکینز در این رابطه می گوید:  » برخی از مردم 

هنوز در وحشت هستند و برخی دیگر کاما 
شرایط را برای خودشان شفاف کرده اند. ما به 
یک دید میانی نیاز داریم«. درست همانطور که 
تارا کرک سل می گوید تابستان پیش رو بسیار 
پیچیده است. مردم باید همچنان در ماءعام به 
دیگران احترام بگذارند و ماسک بگذارند. پس 
از اقدامات احتیاطی اولیه، آنوقت می توانیم در 

مورد فراغت و انواع کارها صحبت کنیم.
فضای باز و بسته؛ تعامل های 

پرخطر
در سطح جهان که نگاه می کنید، مستندات انتقال 
کرونا در فضای باز بسیار نادر است. آن هایی هم 
که استناد می شود، دو دوست با تعامل طولانی و 
نزدیک بوده اند. در بسیاری از کشورها با عطسه 
عابران یا پیاده روهای آلوده، کسی به کرونا آلوده 
نشده اســت. اما در مورد کاس های ورزشی، 
خدمات مذهبی، جشن های تولد، مراسم تشییع 
جنازه، خانه سالمندان، همایش ها، رستوران ها، 
کافه ها و زندان ها اینطور نیست.آن فعالیت ها 

در فضاهای بسته و تحت عنوان »رویدادهای 
گسترده« هستند که در آن یک فرد آلوده بدون 
عامــت و یا با بیماری خفیف، می تواند گروه 
بزرگی از افراد را درگیر و مبتا کند.همچنین در 
جاهایی که کمبود تهویه اتفاق می افتد، تعامل را 
بسیار پرمخاطره می کند. اگر در شرایطی زندگی 
می کنید که مردم بدون محابا به کافه ها،جشن ها 
و خدمات مذهبی می روند، حتی در حالتی که 
تعداد جمع خود را کم کرده اند، ساده ترین کاری 
که می توانید انجام دهید، خودداری از حضور 
در این مکان ها اســت.تهویه مناسب، کم شدن 
زمان تعامل با افراد و کاهش تعداد افراد حاضر 
بدون شک خطر را کاهش می دهد و هرکدام از 
این عوامل بهتر از هیچ است اما ریسک همچنان 

در این شرایط نیز وجود دارد.
یوگا در پارک یا باشگاه؛ کنترل 

ریسک ها
انجام یوگا یا هر ورزشی با دوست شما شاید 
ریسک داشته باشد اما بســیار کم خطرتر از 

برگزاری کاس یک ساعته در استودیوی بسته 
با عده ای از افراد غریبه است.همین مسئله باعث 
می شــود که به جای رفتن به یک رستوران یا 
کافه در تعطیلی آخر هفته، با یک زن و شوهر 
دوست خود در بالکن یا حیاط خانه خودتان 
چای و قهوه بنوشــید.یک مراســم عروسی 
کوتاه در فضای باز با تعداد انگشت شــماری 
از میهمانان؟ توصیه نمی شــود اما بدون شک 
بهتر از یک عروسی در تالار با صدنفر میهمان 
اســت.همه این موارد بدون شک خطرناک تر 
از این است که در خانه بمانید و به فکر شغل 
خود باشید. اما برای همه اینطور نیست. درک 
چگونگی مقایسه می تواند به افراد کمک کند تا 

روی کنترل فاکتورهای خطر تمرکز کنند.
افراط و تفریط؛ بحران طولانی

بسیاری از آمریکایی ها معتقدند که ماندن در 
خانه در ۲۴ ساعت شبانه روز راه حل اخاقی 
قابل دفاعی اســت و در مقابل بســیاری از 
آن ها بدون ماسک و دستکش به فروشگاه ها 
به  می روند.همینطور که توصیه های احتیاطی 

سطح متوسطی کاهش یافته اند هم برای اینگونه 
افراد موفقیتی به نظــر می آید اما باید در نظر 
داشته باشیم که تغییر قوانین به این معنا نیست که 
دانشمندان تا قبل از این به ما دروغ می گفته اند! 
بلکه قوانین تغییر کرده اند تا آنچه را که در باره 
یک بحران در حال تحــول آموخته اند، برای 
مردم منعکس کنند.به نظر می رسد که ما با یک 
بحران طولانی همه گیر روبرو هســتیم و حتی 
دقیقا نمی دانیم چه چیزی برای سالم نگاهداشتن 
مردم مفید است. همچنین به نظر می رسد مردم 
نمی توانند برای همیشه در خانه های خود بمانند 
و زندگی در اواسط بحران کاری است که مدام 

باید با تمرکز روی ریسک ها همراه شود.
توصیه هایی برای تابستان پیش رو

ماسک صورت، ضدآفتاب و مصرف ویتامین 
D: قبل از بیرون رفتن از خانه، ماسک بزنید.

ســعی کنید در ساعت هایی به پارک بروید که 
اوج تردد نباشد و با افراد کم تری روبرو شوید. 
شما باید فاصله گذاری اجتماعی را تمرین کنید.

برای دوچرخه سواری در طبیعت و در مسیر 
جاده ها نیازی به زدن ماســک ندارید اما در 
مکان های پرتردد باید از ماسک استفاده کنید.

ورزش در فضای باز: وقتی صحبت از ورزش 
است فاصله گذاری بسیار مهم است، حتی در 
فضاهای باز. اگر در پــارک می دوید، از افراد 
اطــراف خود فاصله بگیرید تــا ذرات معلق 
تنفسی آن ها برای شما مشکلی ایجاد نکند.برای 
کاهش استرس و رفع فشار، پیشنهاد می کنیم که 

پیاده روی کنید.
 اگر در فضای دور از مردم پیاده روی می کنید 
نیازی به زدن ماســک ندارید اما در پارک ها 
و مکان هایی که فاصله کمی با دیگران دارید، 
حتما ماسک بزنید.در حال حاضر مدرکی مبنی 
بر پخش شدن کروناویروس از آب به شخص 
دیگر وحود ندارد. کلرهــای آب ویروس را 
غیرفعال می کند.آیا می توانیم فرزندان خود را به 
زمین های بازی ببریم؟ ضدعفونی کردن و حفظ 
فاصله اجتماعی و تمیز نگاه داشتن تجهیزات 
کار سختی است. کودکان یا بزرگسالان سطوح 
را لمس می کنند و سپس به چشم، بینی و دهان 
خود دست می زنند و ممکن است در معرض 
کووید ۱۹ قرار گیرند.دســت خود را به طور 
مداوم بشویید، ماسک بزنید و فاصله اجتماعی 

را رعایت کنید.

راههای ایمن ماندن در تابستان کرونایی

سرویس سامت //یک متخصص بیماری های 
عفونی گفت: در حال حاضر در خوزســتان، 
سیستان و بلوچستان، کرمانشاه و هرمزگان 

موج دوم اپیدمی در حال جریان است.
 در تهــران نیز موج دوم به صورت بســیار 
آهســته و بطئی پیش می رود و در صورت 
عدم رعایت موازین بهداشــتی، منتظر موج 
سوم هم هستیم.دکتر مسعود مردانی  با اشاره 
به درگیری عروق در بیمــاری کووید-۱۹، 
گفت: وقتی فردی به کرونا مبتا می شود، در 
آنزیم های رگ داخل ارگان های مختلف یک 
ضایعه التهابی ایجاد می کند و می تواند منجر به 
آمبولی شود. به همین دلیل است که اگر رگ 
قلب را بگیرد، منجر به سکته قلبی و اگر هم 
رگ مغز را درگیر کند، منجر به سکته مغزی 
می شود یا اگر رگ کلیه را درگیر کند، نارسایی 

کلیه ایجاد می شود.
وی افزود: از هفته های ابتدایی بروز بیماری 
که مشاهده شــد بیماران مبتا به کووید-۱۹ 

دچار ترومبو آمبولی )آمبولی ریه( می شوند، 
متوجه درگیری عروقی نیز شــدند. بر همین 
اساس تمام بیمارانی که به کرونا مبتا شده و 
در بیمارستان بستری می شوند، برای پیشگیری 
از آمبولی در آنها برایشان داروهای ضدانعقاد 
مانند هپارین و... تجویز می شود.مردانی تاکید 
کرد: بنابراین کووید-۱۹ ربطی به خون ندارد، 

بلکه عروق را درگیر می کند.
وی در ادامه با اشــاره به بازگشــایی صحن 
حرم هــای مطهر، اظهار کــرد: طبق آخرین 
آماری که وزارت بهداشت ارائه کرده، متاسفانه 
ترس مردم از کرونا ریخته و نسبت به قبل کمتر 
مسائل بهداشتی فردی و اجتماعی را رعایت 
می کنند. بیشــتر مســافرت می روند و یا در 

مجامع عمومی حاضر می شوند. این اقدامات 
می تواند منجر به افزایش گردش ویروس شود. 
بنابراین با توجه به این بازگشایی ها، همچنان 
باید مسائل بهداشــتی را در همه جا رعایت 
کنند.مردانی تاکید کرد: واقعا خطرناک است که 
فردی که دچار عائم تب، سرفه، تنگی نفس 
و... است، در مجامع عمومی حاضر شود. بر 
همین اساس از مردم می خواهیم که در صورتی 
که این عائــم را دارند، به هیچ وجه از خانه 
بیرون نیایند و به طور مرتب دست هایشان را با 
آب و صابون بشویند. اگر کار ضروری ندارند، 
در خانه بماننــد و فقط در صورت ضرورت 
سفرهای بین شــهری و درون شهری داشته 
باشند. در غیر این صورت همان اتفاقی که در 

خوزستان افتاد، گریبانگیر استان های دیگرمان 
هم می شود.

وی همچنین گفت: در عین حال مشاغل هم 
با ظرفیت کامل بازگشایی شــده اند، اما در 
تمام ادارات فعالیت آشــپزخانه، آبدارخانه، 
محل ســرو غذا و همه جاهایی که منجر به 
تجمع می شود را ممنوع کردند. افراد در محل 
کار حتما فاصله اجتماعی را رعایت کنند و 
اگر کســی از کارکنان عامت دارد، جدا از 
حضــور در محل کار خودداری کند. فاصله 
اجتماعی را در ادارات و کارخانه ها و در سایر 
مکان های عمومی حفظ کنند. در عین حال 
استفاده از ماسک هم در محل کار به ویژه در 
اتاق هایــی که بیش از ۱۰ نفر در آن حضور 
دارند، توصیه می شود.مردانی درباره احتمال 
بروز موج دوم کرونا در کشور، گفت: در حال 
حاضر در خوزستان، سیستان و بلوچستان، 
کرمانشاه و هرمزگان موج دوم اپیدمی در حال 
جریان است. در تهران نیز موج دوم به صورت 

بسیار آهسته و بطئی پیش می رود. حتی ما 
منتظر موج سوم بیماری هستیم. بنابراین اگر 

مردم مراقبت نکنند، ممکن اســت موج سوم 
بیماری هم اتفاق افتد.

متخصص بیماری های عفونی هشدار داد

نگرانی از بروز موج سوم 

سرویس سامت:تخم مرغ منبع خوبی برای یک ماده مغذی 
ضروری به نام کولین است که افراد بسیاری به میزان کافی 

آن را دریافت نمی کنند.
تخم مرغ یکی از اجزا ثابت در بســیاری از دستورالعمل 
های غذایی در جهان است و اگر به این ماده غذایی آلرژی 
نداشته باشید، احتمالا به میزان زیاد آن را مصرف می کنید. 
جدا از مصرف مستقیم به صورت نیمرو در صبحانه، پخته 
در ســالاد ناهار یا در وعده شام، تخم مرغ در بسیاری از 
خوراکی های آماده از بســتنی تا مایونز، غذاهای پخته و 
پاســتاهای تازه نیز وجود دارد. با این وجود، مقدار تخم 
مرغ اســتفاده شده در این خوراکی ها معمولا قابل نادیده 
گرفته شدن است و فواید یا مضرات بالقوه آن احتمالا تاثیر 

چشمگیری به همراه نخواهند داشت.
 اگر خود تخم مرغ را به میزان زیاد مصرف می کنید، چه 
به صورت ســرخ شده، پخته، آب پز و غیره، ممکن است 
متوجه برخی فواید که از مواد مغذی موجود در این ماده 
غذایی سرچشمه می گیرند و همچنین برخی آثار سامت 
ناخوشایند آن شوید.مصرف روزانه تخم مرغ ممکن است 

بر سطوح کلسترول بدن تاثیرگذار باشد
همانند بسیاری از محصولات حیوانی، تخم مرغ ها منبع 
خوبی برای پروتئین هستند، اما آنها حاوی کلسترول زیاد 
نیز هســتند. یک تخم مرغ پخته حاوی حدود ۲۰۰ میلی 
گرم کلسترول است و دستورالعمل های غذایی پیشنهاد می 
دهند که افراد مصرف کلسترول روزانه خود را به کمتر از 
3۰۰ میلی گرم محدود کنند. گفته شده است که کلسترول 
موجود در تخم مرغ به اندازه منابع دیگر برای ســامت 
مضر نیســت و همچنین چگونگی تاثیرگذاری تخم مرغ 

بر کلســترول خون از فردی به فرد دیگر 
متفاوت است. همچنین، تخم 

ممکن  حتــی  مرغ 
است به افزایش 

ح  ســطو
ل  و کلستر
ب  خــو
 )H D L (
کمک  نیز 

کند.
ایــن  بــا 

نتایج  وجود، 
ها  پژوهــش 

در ایــن زمینــه 
یکدست نیستند و این 

تا اندازه ای می تواند موجب 
ســردرگمی افراد شود. به گفته لزلی چو، مدیر 

مرکــز قلبی عروقی زنان در کلینیک کلیولند، به طور کلی، 
بهتر است میزان مصرف سبزیجات خود را افزایش داده و 
میزان مصرف چربی اشــباع و کلسترول غذایی را محدود 

کنیم.
در صورت مصرف روزانه تخم مرغ به میزان کافی کولین 

دریافت خواهید کرد
تخم مرغ منبع خوبی برای یک ماده مغذی ضروری به نام 
کولین است که افراد بسیاری به میزان کافی آن را دریافت 
نمــی کنند. کولین به تنظیم عملکــرد کبد کمک می کند، 
بر رشد و توســعه مغز تاثیرگذار است، به رشد و حرکت 
عضات و همچنین کنترل سیستم عصبی و سوخت و ساز 
بدن کمک می کند. مقدار مصرف توصیه شده روزانه کولین 
برای مردان بزرگســال 55۰ میلی گرم و برای زنان ۴۲5 
میلی گرم اســت. یک تخم مرغ حاوی حدود ۱6۰ میلی 
گرم کولین است که تنها در زرده تخم مرغ وجود دارد. در 
نتیجه، مصرف سفیده تخم مرغ به تنهایی کمکی به دریافت 

کولین نخواهد کرد.
مصرف روزانه تخم مرغ می تواند به حفظ سامت چشم 
ها کمک کند زرده تخم مرغ حاوی لوتئین و زیزانتین است 
که این دو آنتی اکسیدان به کند کردن آهنگ انحطاط چشم 
انسان مرتبط با افزایش سن کمک می کنند. مطالعات نشان 
داده انــد که مصرف لوتئین و زیزانتین با کاهش خطر آب 
مروارید و انحطاط ماکولا، شــرایطی که بیشتر افراد مسن 
را تحت تاثیر قــرار داده و موجب نابینایی در میدان دید 
مرکزی می شود، مرتبط اســت. یک مطالعه نشان داد که 
مصــرف یک زرده تخم مرغ در روز برای تنها یک ماه به 
افزایش بین ۲8 تا 5۰ درصدی لوتئین و بین ۱۱۴ 
تا ۱۴۲ درصدی زیزانتین در بدن 
است.همچنین،  شده  منجر 
سرشــار  مرغ  تخم 
 A از ویتامیــن
اســت کــه 
از  یکــی 
مهم تریــن 
مغذی  مواد 
ی  ا بــر
د  عملکــر
ســالم چشم 
ها محســوب 
شــود.  مــی 
کمبود ویتامین A از 
نابینایی  دلایل  رایج ترین 
قابــل پیشــگیری در کودکان 

است.

آگهی مزايدهآنچه در نتیجه مصرف روزانه تخم مرغ رخ می دهد
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سه شنبه 13 خرداد 1399
10 شوال 1441
سال نوزدهم شماره 3331

گروه خبر //  رئیس شورای اسامی شهر بندرعباس، 
علت غیبت اعضای شــورا در جلســه پاسخگویی 
شــهردار که منجر به لغو این جلسه شد را نامعلوم 
عنوان کرد و گفت: نگاه سیاســی به طرح سؤال از 
شهردار، تنها فرار از پاسخ دادن به مشکات مردم 

است. 

    فاطمه جراره؛ اظهار کرد: حضور اعضای شورای شهر 
در جلســات علنی با زور و اجبار امکان پذیر نیست اما 
قانون راهکاری برای این مسئله پیش بینی کرده است. اگر 
تعدادی از اعضا در جلسه تأخیر داشته و یا حضور نداشته 
باشــند، موجه یا غیرموجه بودن تأخیر و غیبتشــان در 
جلسات بعد، قابل بررسی است.وی افزود: متأسفانه در صد 
و هفتاد و هفتمین جلسه شورای اسلامی شهر بندرعباس 
که بنا بود، شهردار پاسخگوی سؤالات مطرح شده اعضای 
شــورا باشــد، چهار نفر از اعضا غایب بوده و تنها 7 نفر 
از اعضــا در جلســه حضور پیدا کردنــد و ازآنجایی که 
مطابق قانون برای رسمی شــدن جلسه به حضور دوسوم 
اعضا نیاز اســت، دستور کار »پاسخ ســؤالات شهردار 
به اعضای شــورای شهر« به جلســه بعد موکول شد که 

امیدواریم در جلسه بعدی شهردار و اعضای شورا حضور 
به هم رســانند.رئیس شورای اســلامی شهر بندرعباس 
ادامه داد: باوجوداینکه از جلســه قبل اعلام شده بود که 
شــهردار در این جلســه حضور پیدا کرده و به سؤالات 
اعضا پاســخ می دهد و قطعاً جلسه بسیار مهمی خواهد 
بود، انتظار می رفت اکثریت اعضا حضور پیدا کنند. علت 
غیبت همکاران هنوز مشخص نیست اما اینکه به صورت 
هم زمان برای همه مشکلی پیش آمده، جای نگرانی دارد 
و امیدوارم مشکلاتشــان حل شــود.جراره تصریح کرد: 
ازنظر من صحن علنی شورا جای مطرح کردن مشکلات 
شهری و ارائه راهکار برای حل این مشکلات است، بعد از 
جلسات متعدد و تذکرات داده شده به شهردار بندرعباس، 
طرح سؤال اتفاق افتاد و انتظار می رفت که اعضا به دنبال 

پاسخ این سؤالات باشند، چراکه بسیاری از این سؤالات، 
سؤالات اعضای غایب در جلســه امروز نیز بوده است.
وی در خصوص شــائبه های پیش آمده برای شهروندان 
بندرعباسی در خصوص سیاسی بودن مسئله طرح سؤال 
از شهردار و یا غیبت اعضا برای رسمی و تشکیل نشدن 
جلسه علنی شورا، عنوان کرد: مردم ما متوجه مسائلی که 
در شهرداری و سطح شــهر در حال اتفاق است، هستند 
و خود قضاوت خواهند کرد.رئیس شورای اسلامی شهر 
بندرعباس بیان کرد: نظارت بر عملکرد شهرداری، تذکر 
و طرح ســؤال از شــهردار اختیاری است که قانون گذار 
به اعضای شورای شهر داده اســت. قطعاً هم قانون گذار 
عاقل بوده و هم اعضای شورا عاقل هستند که برای حل 
مســائل از راهکارهایی که قانون در اختیارشان گذاشته، 

اســتفاده کنند.جراره ادامه داد: اعضای شورا باید به دنبال 
حل مشکلات باشند و در صورت حل نشدن مشکلات، 
راهکارهای متفاوت قانونی را دنبال کنند. نگاه سیاسی به 
این مسئله فرار از پاسخ دادن به مردم است. اعضای شورا 
باید به دنبال پاســخ سؤالات و مشکلات مردم باشند، نه 
اینکه از ترس اینکه بگویند مسئله سیاسی است به وظایف 
خود عمل نکنند.به گزارش ایسنا؛ وی اضافه کرد: امیدوارم 
این مسئله که از قبل گمانه زنی می شد، شهردار و یا اعضای 
شورا به دلایل سیاسی در جلسه حضور پیدا نمی کنند و یا 
اینکه از قبل برنامه ریزی ای اتفاق افتاده و به طور هم زمان 
مشکلاتی برای اعضا پیش آمده، در حد گمانه زنی و شایعه 
باشد و در جلسه بعدی شاهد حضور حداکثری اعضا برای 

شنیدن پاسخ های شهردار باشیم

گروه خبــر // معاون نظارت ، بازرســی 
وحمایت از حقوق مصرف کنندگان  سازمان 
صنعت، معدن و تجارت اســتان هرمزگان 
گفت: افزایش قیمت شــن و ماسه در این 
استان، بدون هماهنگی کمیته تنظیم بازار 

صورت گرفته است.
    بــه گزارش خبرنــگار دریــا ؛  عبدالرضا 
پیروی منش افزود:  انجمن شن و ماسه ، اقدام 
به افزایش بیش از 34 درصدی قیمت شــن و 
ماســه نموده و قیمت هر تن شن و ماسه را از 

240 هزار ریال بــه حدود 350 هزار ریال  با 
افزوده،  برارزش  مالیات  احتســاب )9(درصد 

افزایش داده است.
   وی بــا تاکیــد بر اینکه قیمت تعیین شــده 
انجمن شن و ماســه برای این کالا، مورد تایید 
کارگروه تنظیم بازار اســتان نیست،  افزود: بر 

اساس بخشــنامه ابلاغی وزارت صنعت، معدن 
و تجارت، هیچ افزایش قیمتی بدون هماهنگی 
و مصوبــه کمیته تنظیم بازار، پذیرفته نیســت.

وی اظهار داشــت: واحدهای شــن و ماســه 
دلیل افزایــش قیمت را در بــالا رفتن قیمت 
 تمام شده تولید دانســته اند و اعلام کرده اند؛ 

 هزینه های کارگری، لوازم یدکی ماشین آلات و 
لاستیک ها افزایش یافته، از این رو باید قیمت 

شن و ماسه هم افزایش یابد.
   معاون نظارت ، بازرســی وحمایت از حقوق 
مصرف کنندگان  ســازمان صنعــت، معدن و 
تجارت اســتان هرمزگان افزود: این موارد در 

نشستی با حضور واحدهای شن و ماسه مورد 
بررسی قرار گرفت و مقرر شد با تجزیه قیمت 
و بررسی هزینه ها، قیمت کارشناسی شده تعیین 

شود.
  وی در پایان گفت: شهروندان استان هرمزگان 
می توانند در صورت مشــاهده هرگونه تخلف 
از سوی واحدهای شن وماسه رودخانه ای در 
استان، مراتب را با شماره تلفن گویا 124سامانه 
ستاد خبری ســازمان صنعت،معدن وتجارت 

هرمزگان گزارش کنند.

نگاه سیاسی به طرح سؤال از شهردار، فرار از پاسخگویی به مردم است

افزایش غیرمتعارف قیمت شن و ماسه در هرمزگان

گروه خبر // فرماندار بندرعباس گفت: رعایت موارد بهداشــتی و طرح 
فاصله گذاری اجتماعی برای کلیه صنوف ، پاساژها و مجتمع های تجاری 

ضروری است.
   به گزارش خبرنگار دریا  ، جلســه ســتاد مدیریت بیماری کرونا شهرستان 
بندرعباس به ریاست عزیزاله کناری فرماندار در محل سالن کنفرانس فرمانداری 
تشکیل شد.فرماندار بندرعباس در این جلسه ضمن تسلیت شهادت پرستار مدافع 

سلامت خانم آرزو باهو اظهار داشت: کلیه دستگاههای اجرایی شهرستان ملزم 
هستند استفاده از ماســک را در محیط کاری خود داشته باشند و در صورت 
مشــاهده عدم اســتفاده از ماســک و رعایت نکردن پروتکل های بهداشتی 
برخوردهای لازم با آنها انجام خواهد گرفت.وی در ادامه گفت: اصناف و سازمان 
صنعــت ، معدن و تجارت با جدیت پیگیری و نظــارت کنند تا درب ورودی 
پاساژها ، بازارها و مجتمع های بزرگ تجاری، ماسک عرضه گردد تا شهروندانی 

که ماسک ندارند تهیه و استفاده کنند و همچنین رعایت فاصله گذاری اجتماعی 
در این مکانها ضروری است.این مقام مسئول عنوان کرد: با برنامه ریزی انجام 
شده چهار تیم بازرسی متشکل از بهداشت، صنعت ، معدن و تجارت و اصناف 
با محوریت فرمانداری بطور مستمر بازدید از ادارات ، مراکز اقتصادی ، تفریحی 
و غیره را انجام خواهند داد تا دستورالعمل های بهداشتی در این محل ها به نحو 
مطلوب تری انجام شود.کناری در پایان گفت: شهرداری در اماکن عمومی مانند 
پارکها ، بوستانها و حمل و نقل عمومی هشدارهای لازم جهت پیشگیری از شیوع 
ویروس کرونا را نصب کند تا مردم اطلاع بیشتری پیدا کنند و اینکه آموزش و 
پرورش ، شهرداری و اداره ورزش نقش مهمی را می توانند در امر اطلاع رسانی 

ایفا کنند که لازم است در این خصوص اقدامات لازم صورت گیرد.

 گروه خبر // فرماندار بندرعباس گفت: تمام سعی و تاش خود را بکار گیرید تا تعاونی ها
  به اهداف خود برسند تا بتوانند بموقع واحدهای باقی مانده را به اتمام و به اعضا تحویل 

دهند. 
   به گزارش خبرنگار دریا  ، جلســه شورای مسکن شهرستان بندرعباس با دستور کار 
بررسی مسائل و مشکلات تعاونی های مسکن مهر شهرستان به ریاست عزیزاله کناری 
فرماندار در محل ســالن کنفرانس فرمانداری تشکیل گردید.فرماندار بندرعباس در این 
جلســه اظهار داشــت: اولویت ویژه ما برطرف نمودن مسائل و مشکلات تعاونی های 
مســکن مهر است.وی در ادامه افزود: تمام سعی و تلاش خود را بکار گیرید تا تعاونی 
ها به اهداف خود برســند تا بتوانند بموقع واحدهــای باقی مانده را به اتمام و به اعضا 

تحویل دهند.
   این مقام مســئول بیان داشت: اعضای تعاونی ها از اقشار کمک درآمد جامعه هستند 
و تمام توان مالی خود را به تعاونی ها پرداخت نموده تا دارای مســکن شــوند لذا باید 
کلیه دســتگاههای متولــی و بانک ها با کمک تعاونی ها و اتــاق تعاون برای برطرف 
 نمودن مشــکلات تلاش نمایند.   عزیزاله کناری در پایان تصریح کرد: اداره آب و برق

 نســبت به حل مشــکلات تعاونی ها در زمینه تامین آب و برق با حداقل زمان ممکن 
اقدام کنند.

فرماندار بندرعباس:

اولویت ، برطرف نمودن
 مشکلات تعاونی های مسکن مهر است

 گروه گــزارش//  این هفته وهفته آینــده غرفه داران 
 میدان فعلی میوه وتره بار بندرعبــاس فرصت دارند 
غرفه های شــان را در میدان جدید تحویل بگیرند و 
تجهیزکنند و توافقات لازم را با شهرداری داشته باشند. 

   فرماندار بندرعباس با بیان این مطلب گفت : از شــنبه 24 
خردادمــاه عرضه میوه وتره بار در میدان جدید میوه وتره بار 
بندرعباس بصورت رسمی و قطعی انجام می شود ویکم تیرماه 

 همزمان بــا روز اصناف، روز بهره بــرداری از میدان میوه و
تره بار جدید بندرعباس است.عزیزاله کناری در جلسه بررسی 
 آخرین وضعیــت میدان میوه وتره بــار جدید بندرعباس و 
بهره برداری از این میدان افزود: سه ماه تاخیر در بهره برداری از 
میدان جدید میوه وتره بار بندرعباس داریم و با توجه به شرایط 
بحران کرونا در استان و احتمال شیوع بیماری در میدان فعلی، 
هیچ عذری برای بهره برداری از میدان جدید پذیرفته نیست و 
تا شنبه24خرداد آینده بایستی انتقال کامل غرفه های میدان 
فعلی به میدان جدید بطور کامل انجام شود .کناری هشدار داد: 
به لحاظ امنیتی شرایط میدان میوه وتره بار فعلی به هیچ وجه 
مناسب نیست وبایستی میدان جدید را به بهره برداری برسانیم 
وتاهفته آینده تمام نواقصات و کمبودها برطرف شود و شنبه 
24خرداد بطورکامل عرضه میوه وتره بار در میدان جدید آغاز 
می شود.وی با اشاره به شرایط نامناسب بهداشتی و عدم رعایت 
پروتکل های بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی در میدان فعلی 
میوه وتره بار بندرعباس تصریح کرد: در صورت شناسایی حتی 
یک بیمار کرونایی در این میدان، مجبور می شــویم میدان را 
14 روز تعطیــل کنیم و تمام کارکنــان را قرنطینه کنیم و به 
همین دلیل ضرورت دارد سریعتر میدان  میوه وتره بار جابجا 
 شــود تا در میدان جدید که بزرگتر است با رعایت موازین و 
پروتکل های بهداشــتی، عرضه میوه وتره بار صورت گیرد 
وســلامت غرفــه داران، کارگران، رانندگان، فروشــندگان، 

خریداران و... در میدان میوه وتره بار به خطر نیفتد.وی گفت: 
با توجه به ورود رانندگان از استان های مختلف به میدان میوه 
وتره بار بندرعباس و از طرفی عدم استفاده از ماسک و... در 
این میدان، با خطر ابتلا و شیوع بیماری کرونا مواجهیم و برای 
پیشگیری از وقوع این بیماری، بایستی انتقال میدان را سریعتر 
انجام دهیم وبه همین دلیل از روز دوشنبه)دیروز( غرفه داران 
وارد فاز تحویل گیری و جابجایی غرفه ها وتجهیز شوند وبا 

شهرداری به توافقات لازم برسند. فرماندار بندرعباس از عمده 
فروشان میدان میوه وتره بار بندرعباس می خواست سلامت 
خود و دیگران را در شرایط شیوع بیماری کرونا با فعالیت در 
میدان فعلی بیش از این به خطر نیندازند و  با تسریع در انتقال 

به میدان جدید، از ســلامتی وجان خودشان محافظت کنند.
کناری افزود: از لحاظ درآمدی نیز شرایط غرفه داران میدان 
میوه وتره بار چندان مناسب نیست و میزان خریدوفروش در 
خارج میدان، بیشتر از داخل میدان شده است. وی با اشاره به 
آمار افزایشی بیماران کرونایی در استان وبندرعباس هشدار داد: 

در صورت تداوم شرایط فعلی، محدودیت ها و ممنوعیت هایی 
نیز اجرا خواهد شد.

  رعایت حق وحقوق غرفه داران
   رییــس اتاق اصناف مرکز اســتان هرمــزگان نیز در این 
جلسه گفت:حقوق کســبه و غرفه داران میدان میوه وتره بار 
 فعلی براساس ماده83 قانون نظام صنفی بایستی حفظ شود و 
شود تا حقی از غرفه داران ضایع نشود. عبدالمجید جلالی با قیمت گذاری غرفه های میدان فعلی بایستی به نرخ روز محاسبه 

 قدردانی از رسانه ها به عنوان زبان گویای مردم در خصوص 
دغدغه های مــردم و موضوعات مرتبط با میدان میوه و تره 

بار،  افزود: وضعیت موجود میوه وتره بار فعلی زیبنده شــهر 
بندرعباس نیســت ودر حال حاضر این میدان به مثابه بمب 
کرونایی است که فاصله گذاری اجتماعی و... در آن رعایت 
نمی شود  و بایســتی در بهره برداری از میدان جدید تعجیل 

شــود. جلالی با بیان اینکه خسته شــده ایم از اینکه از سال 
82 بحث  احداث وبهره برداری از این میدان مطرح شــده و 
همچنان به نتیجه نرسیده و این میدان افتتاح نشده است؛ تاکید 
کرد: تاخیر در بهره بــرداری از پروژه به هیچ وجه به صلاح 
شهر و شــهروندان و حتی کسبه هم نیست. وی در خصوص 
درخواست غرفه داران برای احداث پل هوایی، دوربرگردان، 
رفع نواقص در میدان جدید هم گفت: بایستی به این موضوعات 
توجه و نیازها برطرف شود. رئیس اتاق اصناف مرکز استان 
هرمزگان نیز گفت: میدان میوه وتره بار بندرعباس بایســتی 
باراندازی برای صادرات باشد تا بتوانیم مرکبات، صیفی جات 
و... را بســته بندی و صادر کنیم کــه امیدواریم با راه اندازی 
میدان، این مهم محقق شــود.وی با اینکــه تفاوت واختلاف 
 قیمت زیادی را از میدان میوه وتره بار تا مرکز شــهر مشاهده 
می کنیم؛ اظهار داشــت: این موضوع به هیچ وجه پذیرفتنی 
 نیست و ضرورت دارد رسانه ها و فرمانداری نیز در جلسات 
نرخ گذاری حضور داشــته باشند.جلالی گفت: شرایط میدان 
فعلی در شأن شهر بندرعباس نیست وحتی میدان میوه وتره بار 
میناب وضعیت بهتری را نسبت به میدان بندرعباس دارد واین 
موضوع باعث شده است برخی میوه وتره بارشان را بجای تامین 

از میدان بندرعباس، از سایر استان ها تامین می کنند.رئیس اتاق 
اصناف مرکز استان گفت: باشرایط فعلی بسیار ضرورت دارد 
که غرفه داران با شهرداری به توافقات لازم برسند و به میدان 
جدید نقل مکان کنند و غرفه های شان را تجهیز کنند تا عرضه 
میوه وتره بار در شرایط بهتری صورت پذیرد.گفتنی است در 
این جلسه رئیس اتحادیه میوه وتره بار بندرعباس و تعدادی 
از غرفــه داران میدان میوه وتره بار بندرعباس نیز با قدردانی 
از پیگیری فرماندار بندرعباس برای رفع مشــکلات میدان 
میوه وتره بار و راه اندازی میدان جدید و اعلام آمادگی برای 
 انتقال به  میدان جدید؛ خواســتار احقاق حقوق شان و توافق 
عادلانه ومنصفانه وکارشناسی شده در خصوص نرخ گذاری 
غرفه های شان و احداث دوربرگردان، پل هوایی برای تردد به 
میدان جدید و رفع نواقص میدان جدید شدند که مقرر گردید 
دستگاه های اجرایی مربوطه، شهرداری وسرمایه گذار میدان 

موارد مطرح شده را پیگیری و محقق نمایند.

,,

فرماندار بندرعباس خبرداد

24خرداد، آغازعرضه میوه وتره بار در میدان جدید
در صورت شناسایی حتی یک بیمار کرونایی در این میدان، مجبور می شویم میدان را 14 روز تعطیل کنیم 

و تمام کارکنان را قرنطینه کنیم

کناری:ضرورت دارد ســریعتر میدان  میوه 
 وتــره بــار جابجا شــود تا در میــدان جدید 
 کــه بزرگتــر اســت بــا رعایــت موازین و 
پروتکل های بهداشتی، عرضه میوه و تره بار 
صورت گیرد وسلامت غرفه داران، کارگران، 
رانندگان، فروشــندگان، خریداران و... در 

میدان میوه وتره بار به خطر نیفتد

علی زارعی/ دریا

daryaz           @gmail.com1359

جلالی: باشــرایط فعلی بسیار ضرورت 
دارد کــه غرفه داران با شــهرداری به 
توافقات لازم برسند و به میدان جدید 
نقــل مکان کنند و غرفه های شــان را 
تجهیز کننــد تا عرضه میوه وتره بار در 

شرایط بهتری صورت پذیرد

,,

فرماندار بندرعباس  خطاب به مردم :

پروتکل های بهداشتی را رعایت و تصور نکنید وضعیت عادی است

 گروه خبر// ادامه عرضه آبزیان توسط دستفروشان 
در ضلع شمالی بازار ماهی، تهدید جدی برای سامت 
جامعه می باشد و ضروریست دستگاههای متوالی با 

جدیت به وظیفه خود در این خصوص اقدام کنند. 
   به گــزارش خبرنگار دریا ؛ فرماندار بندرعباس با بیان 
این مطلب گفت: جهت نظارت بیشــتر بــر فعالیت بازار 

لازم است که نماینده اصناف در بازار جدید ماهی مستقر 
باشد. جلسه بررسی مســائل و مشکلات بازارچه ماهی 
فروشــان به ریاســت عزیزاله کناری فرماندار در محل 
سالن کنفرانس فرمانداری تشکیل شد.فرماندار بندرعباس 
در این جلســه گفت: دستفروشــان ضلع شمال بازارچه 
 ماهی فروشــان، ماهی را به شــکل غیربهداشتی عرضه 

می کنند و متاســفانه برخی افراد جامعه نیز بدون توجه 
به این مهم با تامین و تهیه آبزیــان مورد نیاز خود از این 
طریق ســلامت خود را به خطر می اندازند و لازم است 
برای حفظ ســلامت جامعه دستگاههای متولی با جدیت 
بیشــتر در این زمینه انجام وظیفه کنند. وی در ادامه بیان 
کرد: نماینده اصناف برای نظارت بیشتر بر فعالیت بازارچه و 

صدور پروانه فعالیت غرفه داران در بازار ماهی مستقر باشد 
تا هر چه سریعتر این امر محقق گردد و همچنین باید بخشی 
از  دستفروشــان ماهی را در غرفه های بازار ماهی جدید 
مستقر کرد.فرماندار در پایان گفت: انتظار است حوزه مبارزه 
با تخلفات شهرداری به همراه بهداشت و راهور از ابتدای 
صبح در محل مورد نظر مستقر و با جدیت انجام وظیفه کنند 
و نیروی انتظامی نیز در صورت ضرورت از آنها پشتیبانی 
کند و روشنایی محدوده بازار نیز انجام و شیلات از فعالیت 

قایق ها در کنار خیابان جلوگیری بعمل آورد.

خط ونشان فرماندار بندرعباس برای  ماهی فروشان دستفروش


